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יקרים, התכנסנו כאן   מר יוסי ניסן: לצערי, עדנה נקעה את הרגל והיא לא  .ישיבת מועצהלערב טוב חברים 

 -תגיע היא כרגע כתבה לי אז אנחנו

 זה ארבעה חסרים. גב' רונית דמרי עייאש:

כן נכון, צריך להתחיל בלעדיה, מי שהגיע הגיע. קובי אמר שהוא יאחר אם הוא יגיע, אז נקווה   מר יוסי ניסן:

 גיע.שהוא י

 חלוקת תעודות הוקרה

יש לנו פה שתי אורחות וגם אורח שהגיע עם ליזט פרץ, ומה שנקרא   מר יוסי ניסן: טוב, אנחנו נתחיל ככה, 

ושתיכן   משמעותית לקהילה בלהבים,  תרומה  למי שתרם  תעודות הוקרה  נותנים  אנחנו  כמיטב המסורת, 

אתם ביניהם מה שנקרא, מגיע כל מילה וכל הערכה. אז אנחנו נתחיל איתכם כדי גם לשחרר אתכם אחרי זה 

 יכולים כמובן להישאר, אבל אחרי זה אנחנו נשחרר אתכם. אז אנחנו נתחיל עם רבקה עקיבא, בואי לכאן.

 כפייםמחיאות *  

לרבקה היה חלום בלהבים, למסד את כל הנושא של הקהילה ופרויקט נאמני רחוב. באה עם   מר יוסי ניסן:

וזה באמת דבר  -הרעיון הזה ואנחנו חיבקנו אותו בשתי ידיים, 

 מדהים. גב' ברוריה אליעז:

 שיש פה רחובות אני אומר לכם שהפעילות שם היא ענפה. מר יוסי ניסן:

 -בשכונה שלנו כחל והסביבה, מאוד גב' ברוריה אליעז:

 .דאגתי שלא מצלמים גב' רונית דמרי עייאש:

של נאמני רחוב    לא זה חשוב, חשוב לשמוע ובאמת יש לה תרומה מאוד גדולה לפרויקט הזה מר יוסי ניסן:

אמת השמיים הם בהיא, זה מה שנקרא בדמה ויש פה רחובות אני אומר לכם שהפעילות שם היא מדהימה, 

 -הגבול, זה מעזרה ראשונה ועד קפה ועוגה אחרי הצהריים ביום שישי

לוי:  -פעילויות מר עפר 

 -ולתת טרמפ ולבוא לקחת גב' ברוריה אליעז:

 -ווטסאפ שאם קורה משהו ברחוב לגמרי, זה קבוצות מר יוסי ניסן:

 -מישהי שאלה, מי יכול לקנות בשבילה גב' ברוריה אליעז:
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 .מדהים מר יוסי ניסן:

 -גם אצלנו ברחוב גב' רונית דמרי עייאש:

 נורא יפה. גב' ברוריה אליעז:

 -יש באמת כמה נציגים שלקחו את זה, מה שנקרא כמה צעדים קדימה וזה באמת מר יוסי ניסן:

 -אבל גם, בפעם הבאה אני מקווה שרבקה תסכים איתי, למנהלות הרחובות ריה אליעז:גב' ברו

 יש גם מנהלים. גב' רונית דמרי עייאש:

 , מנהלות ומנהלי הרחוב, גם לציין אותם.יזה לא ידעת גב' ברוריה אליעז:

 לגמרי. מר יוסי ניסן:

 הם עושים עבודה מאוד טובה. גב' ברוריה אליעז:

יוסי ניסן: ניתנת בזאת  מר  אז זאת תעודת הוקרה,  גם להם,  להוקרה  גם כן  איזה ערב  נעשה  אנחנו  נכון, 

גדולה.  לגברת רבקה עקיבא, תודה על תרומתך הגדולה לחיי הקהילה בלהבים. רבקה יקרה תודה ובהערכה 

 תודה רבה רבה.

 כפייםמחיאות *  

 יפה מאוד, יישר כוח. גב' ברוריה אליעז:

 תודה רבקה, תודה רבה. רצית לומר משהו? לפרוטוקול? מר יוסי ניסן:

אני אמרתי שאני לא יודעת למה הזמינו אותי כי הפרויקט של נאמני רחוב, התחלנו אותו  גב' רבקה עקיבא:

ויש בקושי   120ממש בתחילת הקורונה, הוא לטעמי צועד קצת לאט, אנחנו מדברים על   30רחובות בלהבים 

הוא לא שיהיה   אחרים והרעיון  לו צרכים  יש  רחוב  לא כל, כל  וגם,  נאמני רחוב.  שיש בהם  מנהל רחובות 

 -ברחוב, הרעיון הוא שבני הרחוב, בסופו של יום, יראו אחד את השני וכל אחד מהם יוכל לתרום את

 אבל מנהל טוב עושה עבודה טובה. גב' ברוריה אליעז:

אוקיי, בסדר אבל צריך לתפוס את, התפיסה היא שצריך לתת לאנשים את, לאפשר להם  גב' רבקה עקיבא:

לא פשוט,   גם לחלק את עצמם את החוזקות להיות, זה תהליך  שלהם וזה צריך  שלהם ולקבל את הצרכים 

לא יודעת למה הוזמנתי,  למה אמרתי אני  דברים.  אלא לראות הרבה  משותף  לא רק לעשות איזשהו בינוי 

משום שאני גמרתי עכשיו לאחרונה פרויקט אחר, שאני לא יודעת אם אתה יודע עליו, יכול להיות שאתה כן  
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וזה היה מעל    יודע,  תושבי היישוב,  סקר צרכים של אנשי היישוב,  אישי של  אני חושבת  150שיח  תושבים. 

חיכיתי  אז  אנייה בחו"ל,  על  הייתם  אתם  שהתקשרתי  ראשונה  פעם  כמעט בטוחה,  בעלך,  עם  שדיברתי 

 -שתחזרו

 זאת היית את, כן נכון הוא דיבר איתך. גב' ברוריה אליעז:

מעל גיל אז זו הייתי אנ  גב' רבקה עקיבא: ואני רוצה להגיד לכם,   80-ו  70י. עשיתי סקר צרכים של אנשים 

מבוגרים שיש להם קשר עם שכנים הם במצב אחר לגמרי מאשר אלה שאין להם  שאנשים שגרים ברחובות 

 קשר עם השכנים. לכן הייתי, אני הייתי רוצה שזה יהיה בכל רחוב ושזה יזוז קצת יותר, הייתי רוצה אבל.

 תודה רבקה, תודה רבה. סן:מר יוסי ני

 כפייםמחיאות *  

ומיכולותיה כבר שנים רבות  וממרצההגברת השנייה היא ליזט פרץ, ליזט פרץ תורמת מזמנה   מר יוסי ניסן:

לבני   גם בחגים, בעיקר  אירועים  פה  עורכת  והיא  את מועדון הבוקר  מובילה  היא  למען הקהילה בלהבים. 

 הגיל השלישי נכון?

 נכון. גב' ליזט פרץ:

פעם שאת מקבצת   מר יוסי ניסן: לראות כל  פשוט מחמם את הלב  ובאמת נותנת מעצמה מעל ומעבר, וזה 

 את האנשים.

עורך דין ופעם זה   הנושאים והעשייה, כל הכבוד.כמות   גב' רונית דמרי עייאש: תענוג, ופעם זה  באמת זה 

 -גישור, ופעם זה קפה מאפה, באמת שאפו

 ם נענים לך, כל הכבוד.וכול גב' ברוריה אליעז:

 שאפו גדול, כל הכבוד. גב' רונית דמרי עייאש:

תודה   מר יוסי ניסן: אז תעודת הוקרה לגברת ליזט פרץ, תודה על תרומתך הגדולה לחיי הקהילה בלהבים, 

 רבה.

 כפייםמחיאות *  

 -אז אומר לכם שקפה של בוקר גב' ליזט פרץ:

 רגע. אוקיי, כן. מר יוסי ניסן:
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  ברצף וכל יום רביעי בבוקר, זה פשוט    איך שהזמן רץקפה של בוקר זו כבר השנה השביעית,    ליזט פרץ:גב'  

יקומו  שלנו הייתה שאנשים  לצאת מהבית. כל הכוונה  יכולים  קבועה והם  שיש שגרה  ידעו,  שאנשים  כדי 

באים, יש להם   בוקר ויהיה להם לאן ללכת, ושתהיה להם חברה. אז יש לנו פטפוט שהוא חצי שעה, אנשים

האינטראקציה הזאת  להכיר חברים,  גם אנשים שרוצים להשמיע יש להם במה, גם שרוצים  לדבר,  עם מי 

אותי  קהילתי. ועם זה באתי גם, גם מכירים  מאוד ביישוב  ורים של תלמידים, אני הבין אנשים היא חשובה 

שוב קטן אבל עשינו יבקהילה. היינו י  פה ביישוב הייתי מורה והיישוב היה קהילתי ועשינו פעילויות אדירות

גדול. ואני חושבת שאני רוצה לתת ליישוב שלי, כי אני חיה פה, ואם אני עדיין יכולה אז בכיף   המון דברים. 

 כפייםמחיאות *  

 שאפו. גב' רונית דמרי עייאש:

 -עדותושר כוח. טוב חברים אנחנו ממשיכים. אתה רוצה שנתחיל בויי מר יוסי ניסן:

 שלום וברוך הבא ליועץ המשפטי החדש. נית דמרי עייאש:גב' רו

 ערב טוב, צודקת. מר יוסי ניסן:

 בהצלחה. גב' ברוריה אליעז:

עורך דין אשר אדרי ילווה אותנו במועצה ובעבודה השוטפת, דוד יברוסקי ימשיך ללוות אותנו   מר יוסי ניסן:

 -בוועדת תכנון ובנייה, זה למעשה

 אתה הרביעי, ברוך הבא. גב' רונית דמרי עייאש:

 חייבים. מר יוסי ניסן:

 חייבים. גב' רונית דמרי עייאש:

 (ר"עבירות פעדווח ראש המועצה )כולל   – 2סעיף  

ניסן:מ יוסי  הפע  ר  בעבירות  דני  עם  נפתח  אנחנו  את  "טוב  עברנו  איך  סקירה  קצת  לנו  ייתן  הוא  ר שלנו, 

 תחילת השנה ואיפה אנחנו עומדים היום. כן דני, אנחנו איתך.

עבירות בשנה שעברה    3-ערב טוב חברים, אנחנו מדברים על חודש ינואר, מדברים על עלייה, מ  מר דני ביטון:

לא טוב, ממש הותקפנו ב 11-ל פתחנו את השנה  ינואר אני   15-השנה.  הימים הראשונים של השנה, בחודש 

זה נתון   עבירות בשבועיים 11מדבר. ובעקבות ההתקפה הזאת שזה משהו באמת חריג, גם פרופורציונאלית, 

 -של שלושה חודשים
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לוי:  אז היו ימים מרובי עבירות. מר עפר 

 -ימים ממש מותקפים מר דני ביטון:

 עבירות. 5או   4היה יום אחד עם  מר יוסי ניסן:

 -ביום אחד כן, מה שעשינו מר דני ביטון:

 שני בחורים שנכנסו פה בית בית. מר יוסי ניסן:

, פעמייםפריצות לדירה. שחלק מהפריצות לדירה האמת שנספרות   4-ו  גניבות רכב  6לנו    והי מר דני ביטון:

עשינו  שעשינו,  מה  אירועים.  כשני  זה  את  רושמת  מפתחות, המשטרה  לקחת  כדי  לבית  פורץ  כשגנב  כי 

איזושהי הערכת מצב, פעולה שאנחנו יזמנו מול התחנה, אמרנו להם חברים בואו אנחנו יודעים שאנחנו לא 

ובאמת הושקעו פה כוחות גם  .כי ברהט יש קטטות ועניינים, אבל בואו תנו לנו מענה  ממש בראש מעייניכם

פרצות שמשם יצאו כלי הרכב הגנובים חסמנו את    .גלויים גם סמויים, זיהינו פרצות שעוטפות את היישוב, 

ונכ הקשנו על המהלך הזה  תעלות, בקיצור  סוללה, חפרנו  הרמנו  ון  הפרצות האלו באמצעות כלים כבדים, 

את זה. בסביבות   בשעה    10להיום, הנמכנו  גניבה  עוד  שחטפנו  לאל, למעט היום  תודה  , 12ימים שקטים, 

אבל בסך הכל אנחנו מדברים  -משהו שהוא לא צפוי באור יום גניבת רכב. 

 , טויוטה קורולה.2013רכב ישן שנת   מר יוסי ניסן:

מאוד גניב, זה הר מר דני ביטון: גניב, כי הוא הכי  טויוטה קורולה זה, רכב  הכי גניב בארץ. כי הוא הכי  כב 

אנחנו  הזמן כך  עם  שתצטמצם  עלייה,  שזו  מלמד  הקטנים  חוק המספרים  עלייה,  בקיצור  ברשות.  נדרש 

מבצעי פשיעה בשיתוף התחנה לפחות פעם בשבועיים,   האחרון ע  בצהממקווים ואנחנו על זה, אנחנו עורכים 

 -ביום רביעי הבא. וזה הדרך  ימים בערך, המבצע הבא 10היה לפני 

 חוץ מהגניבה הזאת שאמרת לאור יום, שאר הגניבות נעשו בלילה? גב' רונית דמרי עייאש:

 בלילה, חד משמעית. מר דני ביטון:

המשמעותית,    גב' רונית דמרי עייאש: לירידה  בהשוואה  מה היה שונה  עפר,  והפרצות שגיליתם בסוללת 

 סוללה הזאת?כאילו, איפה אפשר ללמוד, חוץ מה

אני אומר ככה, היריב שלנו עושה הכנת שטח, לא נזלזל ביכולות שלו, הוא עשה הכנות שטח.   מר דני ביטון:

הוא מגיע, הוא בודק, הוא בוחן מאיפה אפשר להוציא. אנחנו, בצניעות אני אומר, חזקים בשערים, הנוכחות 

יש בידוק. אנשים שואלים, יש תשאול, יש פה   בשערים היא נוכחות טובה, היא גלויה, יש כחולים, יש סייר,

פתחים  הכשרת  ידי  על  מצאו חלופות  הם  את החוזקה בשערים,  זיהו  ברגע שהם  עבודה.  של  נכון  תהליך 

ידי  על  הזאת,  הפרצה  את  זיהינו  הסוללה,  על  שלנו  הפיקוח  באמצעות  המצלמות,  באמצעות  בסוללה. 
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יוצא מהשטח, עובר, מצל מה מוסרת אותו למצלמה, ומזהים אותו מגיע לסוללה  צילומים ממש ראינו רכב 

לפחות   5בין שרונית לבית העלמין, נוסע בתוך השטח, מגיע לסוללה של בית העלמין, קופץ, משהו מדהים, 

מטרים. זה רכב גנוב, לא מעניין אותו, לא אכפת לו, אבל גם לזה נתנו מענה, גם לזה נתנו מענה, רוב העבירות  

מ בלילה,  ועד  בער  8-הן  פחות   6ב  אנחנו  האלה.  בשעות  מתרכזים  שלנו,  המאמצים  מירב  ולכן  בבוקר 

 משקיעים מאמצים בשעות היום, יותר בלילה כי שם כואב לנו.

 מה יש לכם את האנשים שם? סביב הסוללות? גב' ברוריה אליעז:

אנחנו בסוללות האלו   מר דני ביטון: פעילות בכל היישוב.  סיירים שעושים  לנו  מארבים, לא, יש  גם  עשינו 

 וגם שמנו מתנדבים וגם הצבנו דוקרנים ובאחת הפעמים, דוקרנים.

 קודם לא היו דוקרנים? גב' ברוריה אליעז:

אוק מר דני ביטון: פרצה שהיא מעבר הכרחי שהכינו אותה ילא, זיהינו פרצה שהיא מעבר הכרחי  י? זיהינו 

גניבת רכב.  כמה לילות קודם לכן כדי להכשיר 

דני זה לא, זה לא, אי אפשר ללמוד מזה שהסייר צריך לעשות סיבוב גם שוטף, לא  ת דמרי עייאש:גב' רוני

 רק במקרים של הגניבה?

 זה מה שעשו עכשיו בעקבות. גב' ברוריה אליעז:

אנחנו בתהליך של, זה חלק ממשימות הברזל שלנו. אנחנו, אני לפחות פעם בשבוע מקיף את   מר דני ביטון:

 אותו.היישוב, בודק  

 לא רק זה, אפילו ברגל, הם עושים את זה ברגל. מר יוסי ניסן:

אנחנו עושים את זה מחוץ ליישוב, לא מתוך היישוב. ואנחנו בוחנים איך אפשר להיכנס, אנחנו   מר דני ביטון:

בוחנים את עצמנו, מנסים להיכנס ליישוב ברכב. עכשיו, חלק מהתב"ר שנמצא פה זה גם כן הטרקטורון ואני 

י יתרון  עם  להיות  מהמשימות שלנו זה  אנחנו חלשים בשטח, וחלק  אבל  עליו בהמשך,  חסי, בשטח. אדבר 

יעלה, אבל זה נושא העבירות, אני מזכיר שאת שנת   על זה בטח כשהדבר  על כן של 22ונדבר  ' סיימנו בירידה 

 אחוזים, בשנה מול שנה. 12-כ

ניסן: יוסי  אירועים   מר  אפילו שלושה  שני,  שלנו היא בזכות  חלק מהעצירה  כל,  קודם  ככה,  שני דברים. 

אחרי הרכב   רואים במצלמות, רודפים  סיירים רודפים  שני  אחרי הרכב,  אחד, הסיירים שלנו רדפו  שבהם 

וסגרנו הגנוב והוא עובר ליד בית העלמין וראינו את נתיב הבריחה שלו ושם הקמנו את הסוללת עפר, שתחמנו  

ורד, והתבצע אחריו מרדף, גם של התושב וגם של  את הפרצה הזאת. והדבר השני זה רכב שנגנב פה ברחוב 

 הסיירים, והוא נעצר ליד תראבין כשנגחו אותו, נגחו את האוטו.
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אגב שני האירועים שיוסי ציין, מי שחשף את העבירה זה הביטחון. זאת אומרת הביטחון הוא   מר דני ביטון:

ן שנתקל בגנב, חושף אותו והוא גם דופק לתושב בדלת ואומר לו אדוני נגנב לך הרכב, הנה הוא. זאת הראשו

 -אומרת

 הוא לא ידע בכלל. גב' ברוריה אליעז:

 הוא לא ידע. מר יוסי ניסן:

הוא לא ידע, במקרה אחד אנחנו חשפנו והודענו לו. במקרה אחר, הוא רדף אחרי, תושב רדף    מר דני ביטון:

 הגנב אז.  אחרי

היה איזה אירוע מתגלגל שאגב התחיל אצלי, אני דיווחתי למשטרה ברחוב איריס, על כלבים    מר יוסי ניסן:

ועשרים, אני מיד התקשרתי למשטרה , לסייר לכולם. אתה לא יודע אם זה באמת גנב או לא  2שנבחו בשעה  

משה ובאותו    ואבל זה היה  ופרץ  ערבמחשיד,  עבר כמה בתים  גנב  בערב    אותו  באותו ערב,  חמישה בתים, 

אירועים מה לעשות, וזה קשה   5-אחד, זה שהוא גנב את הרכב ובסוף תפסו אותו ליד תראבין. אז זה נחשב ל

 -לקבל את זה אבל זה מה שהיה באותו ערב ואני חושב שבסופו של דבר

 והוא תושב תראבין הפורץ? גב' ברוריה אליעז:

בצומת רהט במקום לפנות ימינה הוא פנה בהמשך עוד קצת ושמאלה, כיוון  הפורץ, עשה דרכו    מר דני ביטון:

תושב  תראבין. תחנת רהט עצרה קטין, סליחה בגיר, בגיר  הבריחה שלו לכיוון גבעות בר, אני מניח שלכיוון 

תראבין, אבל זה על בסיס מידע מודיעיני, זה לא הבשיל לכתב אישום או משהו דרמתי, אבל משהו ראייתי 

 לא היה שם.מוצק 

אנחנו לוקחים, עכשיו מה שקרה זה הרכב הזה, הרכב שנגנב, פרץ את המחסום שלנו. פרץ את   מר יוסי ניסן:

כביש   לכיוון  על כביש    6המחסום  פרסה  עשה  לוועדת   31ושם  את זה  מזה, הבאנו  גם  ואנחנו  רהט  לכיוון 

ו את ההעמדות בשעוביטחון, חברי  רים ברמה כזאת שאי אפשר יהיה עדת ביטחון בתמונה, אנחנו משפרים 

 לפרוץ אותם, נקודה.

 איך עושים את זה? :גב' רונית דמרי עייאש

 -אבל השער המזרחי סגור :עדי זנדגב'  

 לא זה לא, אני מדבר איתך על הכניסה. מר יוסי ניסן:

 על הראשי. גב' רונית דמרי עייאש:
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, זה לא עכשיו, אי אפשר לבצר, לבצר את המקום אני אומר מילה כדי לא לפגוע גם בנראות וגם  מר דני ביטון:

קורות קונזוליות שהם קורות מרחפות  ןהזה, סך הכל יש פה הרבה אסתטיקה שצריך לשמור עליה, אבל ישנ

 יהעליתותלויות, הם לא ממש על איזושהי מסילה או משהו, הם מאוד מסיביים, מסיביות הקורות האלו, אני  

 צא בתא של איליה, הוא עדיין לא ראה את זה אפילו.את זה כרגע לוועדת רכש, זה נמ

 אליה. מר אליה וינטר:

 ראית? מר דני ביטון:

 אליה. מר אליה וינטר:

 -אליה, סליחה. והקורה הזו היא יש לה עמידות מר דני ביטון:

 זה יהיה כל השנה. גב' רונית דמרי עייאש:

 זה כל החיים. מר אליה וינטר:

 ולה.מע גב' רונית דמרי עייאש:

לשער הצהוב הגדול שאנחנו מכירים, כי  בילה  קמהקורה הזו בגדול, היא בעמידות שלה היא  מר דני ביטון:

היא קורה מאוד מסיבית ויציבה, היא תמנע, היא יכולה לספוג רכב, היא יכולה לבלום רכב שמתפרץ, היא 

 תבלום אותו. היא מאוד מסיבית.

ועוד דבר, שמים דוקרנים קפיציים בכניסות, זאת אומרת משם רכב לא יוכל לצאת, מי שיצא  מר יוסי ניסן:

 משם מהכניסות שלנו הוא יתפנצ'ר בסדר.

לוי:  מה זאת אומרת בכניסות? מר עפר 

 בכניסה ליישוב, יש שתי כניסות. מר יוסי ניסן:

 -אם רכב החליט לנסוע נגד כיוון התנועה מר דני ביטון:

 -דוקרנים קפיציים כאלה, כמו שבחניונים יוסי ניסן:מר 

 אם רכב נוסע נגד כיוון התנועה הוא יתפנצ'ר. מר דני ביטון:

שני צעדים   מר יוסי ניסן: לעשות, כי אנחנו כל הזמן חושבים  סגירות שם שצריך  עוד כמה  בדיוק. זהו, יש 

גם אם הסייר עומד לידו הוא קדימה, שאותו גנב הוא, כל פרצה בשבילו זה, שהוא מאתר אותה, ז ה הוכח, 

יעשה  ואנחנו צריכים לתת את הדעת על הדבר הזה, ואני בטוח שזה  נוסע. מה שנקרא הוא לא עוצר בעצור 
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עפר יעשו את העבודה, אנחנו נהיה במקום האת העבודה אין ספק. ברגע שהכניסות יהיו מבוצרות, וסוללות 

י, אם הייתה לנו פה גדר, אינדוקטיבית, כמו שצריך, אני חושב  אחר ללא ספק. כמובן שגדר זה דבר אופטימל

מהכניסות של הרגליים ליישוב וגם רכבים שפורצים לנו את הסוללה.  שהיינו מונעים הרבה 

לוי:  נלים הסולריים?אאיפה זה עומד הגדר עם הפ מר עפר 

עם זה. אני מקווה שזה ייצא חברות ואנחנו מתקדמים   2כבר עם ישב  זה בתהליך בדיקה, דני    מר יוסי ניסן:

עוד  טוב,  וזה חשוב.  לביטחון,  עליהם שקשורים  נדבר  שאנחנו עוד  פה עוד כמה דברים  יש  לפועל ובהקדם. 

לא, אוקיי.  משהו דני? 

 תודה רבה. מר דני ביטון:

 פרוטוקוליםאישור   – 1סעיף  

 .3/1/24מיום  1/23ישיבה  . 1.1

 .27/12/22מיום   2022ישיבה ז' לשנת . 1.2

פרוטוקולים, ישיבה   מר יוסי ניסן: לאישור  אנחנו עוברים  מיום   2022לשנת    ', ישיבה ז3.1מיום    1/23טוב 

27.2- 

 תודה רבה לכם. מר יוסי ניסן:

לוי:  תודה. מר עפר 

 המשך דווח ראש המועצה  – 2סעיף  

לבשר   מר יוסי ניסן: אני באמת שמח  מועצה. ראשית קודם כל,  מכם טוב, דיווח ראש  לא יודע כמה  לכם, 

עם  אירוע מדהים  ורים שהגיעו, היה באמת משהו יוצא ה  160יודעים, שפתחנו את מרכז המצוינות השבוע, 

ובהתקדמות שלנו. זהבה באמת עושה עבודה מדהימה, אין מה להגיד, זה לא מובן  דופן ונקודת ציון עבורנו 

לכל דבר  .מאליו בכלל מעצמה מעל ומעבר  פה מענה, באמת לאורך כל הדרך    היא באמת נותנת  יש  ועניין, 

ראייה קדימה  מימין ומשמאל, ובאמת התגובות גם חיוביות. זה פרויקט באמת, יש פה הרבה חזון והרבה 

איך אנחנו משפרים את חוד החנית שלנו בלימודים ובמוסדות החינוך שלנו ובאמת יש פה ילדים מדהימים, 

מדהימים משמחת מאוד גם נבחרת הרובוט  .עם הישגים  עלתה לתחרות הארצית וגם כן, בשורה  יקה שלנו 

, יש תביעה אחת של עובדת סמאחוזה יפה כמובן לראות. אני רוצה לעדכן ככה, בזמנו הייתה איזו תביעה של 

 שהייתה נגדי, זה בשבילך רונית.

 אמרת שאין. גב' רונית דמרי עייאש:
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 -לא מר יוסי ניסן:

 אמרת לפרוטוקול שלא הייתה תביעה. גב' רונית דמרי עייאש:

 -נכון, כי את אמרת לו שיש במחלקה שלו מר יוסי ניסן:

לא. אני אמרתי שנגד ראש המועצה יש תביעה, והנה היא פתאום עולה לשולחן, כי   גב' רונית דמרי עייאש:

 הייתה תמיד תביעה נגד ראש מועצה.

 שיש תביעה של עובדת במחלקת הגזברות.אז אני אזכיר לך, את שכחת. את אמרת  מר יוסי ניסן:

 אני אמרתי שגם. אתה יכול לפתוח פרוטוקול, אני יודעת מה אמרתי. גב' רונית דמרי עייאש:

נו, רונית. מר יוסי ניסן:  אז זה מה שכתוב בפרוטוקול. בסדר, 

 יש ראש מועצה ויש לו תביעה. גב' רונית דמרי עייאש:

יוסי ניסן: להם   מר  משמעית הוא הציע  תביעה, הגענו לבית המשפט, ובעצת השופט בצורה חד  יש  בסדר, 

למשוך את התביעה, והם באמת משכו בסופו של דבר את התביעה, ואנחנו הסכמנו לוותר על ההוצאות. זאת 

ת הייתי מעדכן אתכם גם תביעו .השורה התחתונה. שורה תחתונה, התביעה הזאת נמשכה ובזה נגמר העניין

כשאתה זכאי  על בתי המשפט, בסופו של דבר,  טובה  אני חושב, שמילה  אבל בסופו של דבר  אישיות שלי, 

אני הגעתי לבתי  לך כלום.  אי אפשר לתבוע אותך. בית המשפט לא ימצא אותך אשם כשאין  וכשאתה נקי 

האמת היא הייתה פעמים בעל כורחי כמובן, ובכל התביעות האלה ניצחתי כי  6-7משפט עד היום משהו כמו 

אני שמח שגם בית המשפט הבין את זה, וזה באמת היה מיותר, אני חושב שאם אתם שואלים אותי,   .לצידי

 עובד שתובע ראש מועצה זה באמת דבר שהוא מרחיק לכת, באמת צריך להיות, לא יודע.

 -ראש מועצה שמשעה עובדת ללא עוול בכפה גב' רונית דמרי עייאש:

 זה לא עוול בכפה? מה מר יוסי ניסן:

 -לא עוול בכפה זה גב' רונית דמרי עייאש:

 מי קבע, את קבעת שלא עוול בכפה? מר יוסי ניסן:

 -לאור הנסיבות גב' רונית דמרי עייאש:

 את לא היית שם אבל. אז איך קבעת שלא עוול בכפה? מר יוסי ניסן:

 לא עוול בכפה. גב' רונית דמרי עייאש:
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 שבית המשפט מחק את התביעה. אז עובדה מר יוסי ניסן:

 אני לא מאמינה גם לעדכון הזה. גב' רונית דמרי עייאש:

 אה אוקיי, טוב, בסדר. מר יוסי ניסן:

לקוי כרגיל. גב' רונית דמרי עייאש:  ניתן לו לסיים את העדכון ואנחנו נשאל שאלות, על עדכון 

יוסי ניסן: התחתונה, זה המצב. ככה, בנושא של הארנו מר  אחרי שאנחנו השורה  לכם,  נה, כמו שדיווחתי 

אחוז, היו צריכים שני שרים לחתום, שרת הפנים חתמה, שר האוצר לא  4.5-אישרנו את העלאת הארנונה ב

שותפים לבג"צ אבל הוא הוגש על ידי    40-רשויות, שלא כל ה  40חתם ואפילו לא נימק, והוגש בג"צ על ידי  

 .פתרוןשל דבר צריך למצוא לזה איזשהו    מספר גדול של רשויות. ואני חושב שבסופו

 ואיך גבית אבל מהתושבים בלי אישור? גב' רונית דמרי עייאש:

 -אתה רוצה לענות מר יוסי ניסן:

 הוא לא היה חלק מהאירוע. איך גבית? גב' רונית דמרי עייאש:

 -אנחנו תיקנו את זה בספרים, ועכשיו כל תושב מר אליה וינטר:

 מה זה בספרים? :עדי זנדגב'  

 בספרים זה אצלי, אתה גבית ממני, אישית. גב' רונית דמרי עייאש:

 כן בכרטיס. מר אליה וינטר:

 -פלאפלהאת מנת  גב' רונית דמרי עייאש:

 של ברוריה. גב' עדי זנד:

את מנת הפלאפל אליי. גב' רונית דמרי עייאש:  של ברוריה גבית ממני. ואני מבקשת להחזיר בחזרה 

 -הייתה הנחה שזה בסופו של דבר יאושר, אגב ניסן: מר יוסי

 הנחה שגויה. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר. מר יוסי ניסן:

 רשות, בלי אישור. וובאיז גב' רונית דמרי עייאש:
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 -אגב זה בדרך מר יוסי ניסן:

אגב גב' עדי זנד:  -שזה דרך 

פה מכוח תפקידך, תסביר,  :עדי זנדגב'   רשות, הרשות מכניסה כסף,    ובאיזאיך זה קורה? אליה אתה יושב 

 יד לכיס של תושבים בלי רשות?

 -אני חושב ש :יוסי ניסןמר 

 -איך ראש המועצה אישר דבר כזה ולא עצר ומנע את גב' רונית דמרי עייאש:

 -אז אני אסביר לכם. קודם כל אני לא אישרתי מר יוסי ניסן:

 אחוז בלי ראש המועצה. 6.5-אה לא אישרת. הוציאו את ה גב' רונית דמרי עייאש:

 אז תני לי לענות רונית. מר יוסי ניסן:

 לא, אבל התשובות שלך. גב' רונית דמרי עייאש:

לדייק. אני לא ידעתי מזה, וכשידעתי מזה, מיד פעלנו. זה נבע מהעובדה   אשתדלבסדר, אני    מר יוסי ניסן:

 -עזבה, והיו הוראות כאלה ואחרות, הבנות בגזברות לא בדיוק הבינו, גבו את זה  גזבריתהש

 מעטפות יאללה. 3-תספר עוד פעם את הבדיחה עם ה גב' רונית דמרי עייאש:

 -גבו את זה וזהו, ולא קרה כלום, בסופו של דבר הוצאנו הודעה לתושבים מר יוסי ניסן:

 לכיס של התושבים, בלי רשות.אל תכניס את היד  גב' רונית דמרי עייאש:

 -בסדר, אני מסכים. אני מסכים ואנחנו מר יוסי ניסן:

 אל תעשה את זה. גב' רונית דמרי עייאש:

ומזכים את כל מי שהכרטיסים   מר יוסי ניסן: זיכינו  אני לא אעשה את זה. והשורה התחתונה זה שאנחנו 

 -מו בשלום. לצערי אני אומרשלהם, הם יראו את הזיכוי בחשבון הבנק והכל יבוא על מקו

 זה לצערי, כי אני התנגדתי להעלאת תקציב. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, התנגדת גם להקמת מוקד רואה. מר יוסי ניסן:
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את הכסף ש  גב' רונית דמרי עייאש: פה  עדיין רואה  אני רואה,   צומחאני  עדיין  תכנית.  לא רואים  ואנחנו 

לך  2023אליה, איך אתה מתכוון לסגור את תקציב   ,אתה מתכוון  תכף נגיע לזה אבל פרה פרה. איך כשאין 

 את האישור להגדלת התקציב?

 אנחנו עובדים עליו עכשיו, צריך לקצץ בפעולות. מר אליה וינטר:

 מתי זה יגיע לשולחן המועצה? גב' רונית דמרי עייאש:

דש אבל זה די הרבה עבודה. כי בסוף,  מקווה כמה שיותר מהר. זה בעצם, לא לבנות הכל מח  מר אליה וינטר:

את יודעת, הנחת היסוד הייתה שכן יש את, שכן יש את ההעלאה החריגה הזאת והיא לא קיימת, אז אנחנו 

נעשה את ההתאמות שצריך ואנחנו נביא את זה. אני רוצה להביא את זה בכלל, גם הייתה לנו ישיבת מנהלים, 

להביא   רוצה  ואני  הבוקר,  מחלקות  המנהלים מנהלי  את  עדכנתי  מקרה  בכל  מהר.  שיותר  כמה  זה  את 

. כי באמת בעצם, גם את  12שההזמנות זה רק מה שדחוף, ומידי. זאת אומרת אנחנו לא, יותר מאחד חלקי  

 -השנה הקודמת צריך לראות שמסיימים באיזון

 -2022-ואת ההצעות שהצעת לסגירת הגירעון ל גב' רונית דמרי עייאש:

את זה למשרד הפנים. אנחנו   מר אליה וינטר: ואנחנו יישמנו את זה היום, שידרנו  אנחנו, זה אושר בעצם, 

ב בדיוק  נגמר  לא  זה  שנה  סגירת  כי  קליטת,  של  קליטת    31-בתהליך  של  בתהליך  אנחנו  אז  לדצמבר, 

לראות איך תיגמר השנה אני מקווה שזה, שהפעולות שעשינו באמת עזרו, אבל   .החשבוניות ואנחנו צריכים 

 אני אומר, הייתה פה תקופה לא פשוטה בנושא של הכספים.

 היא עדיין. לא, כי אנחנו נושאים את בעיות העבר. גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה בעיות העבר אבל מר אליה וינטר:

 לא, זה שהתחלף קודקוד זה עוזר מאוד. ,לא גב' רונית דמרי עייאש:

יודעת, בסוף נשתדל לעשות את המקסימום שאפשר. אני  אנחנו כמובן נשתדל לעשות, את מר אליה וינטר:

מקווה מאוד שאנחנו נצליח להביא תקציב בהקדם, אני מאוד רוצה, זה בעצם כלי עבודה בסיסי שלי בתור  

להציג איזה  נוכל  מקווה שבקרוב  מתחילים, זה הבסיס. בסדר.  מכאן רק  תקציב זה את יודעת, זה,  גזבר, 

 יות מאוזן.תקציב, כמובן שהוא יצטרך לה

לעדכן שהיום נחתם הצו ל מר יוסי ניסן: אני רוצה  לשרונית.  העבודה של גני   התחלתטוב, תודה.   4ילדים, 

יוקמו, לה ייקח לו כדי להקים אותם, אז אנחנו באמת מברכים   7-ל  6רכת הקבלן בין  עגני ילדים  חודשים, 

למרות שהשנה הגענו באמת להישג מאוד גדול  .על כך ויש תכניות להמשיך ולהוריד את מספר הילדים בגנים

הזה  25של   ועמדנו ביעד  בגן, כמו שהבטחנו,  ואחד   .ילדים  לגן חב"ד,  אגב גם  מאוד גדול  ויש ביקוש  ואני, 
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מהגנים, אנחנו עושים איזשהו שינוי גם מעונות יום יש ביקוש מאוד מאוד גדול, הולך וגדל, וגם גן חב"ד וגם 

 קוש אליהם, תושבי שרונית כמובן וכולי שעומדים להיכנס גם.גני ילדים חדשים שיש בי

 לגן חב"ד יש אישור? גב' רונית דמרי עייאש:

 כן, מה זאת אומרת? מר יוסי ניסן:

 -אישור הנדסי. כאילו האם גב' רונית דמרי עייאש:

 כן, בטח. ,כן מר יוסי ניסן:

 -לא, אני לא שואלת את השאלה גב' רונית דמרי עייאש:

 יש היתר, יש הכל. מר יוסי ניסן:

 לא היתר. מתי התקבל ההיתר? אם אתה אומר היתר. גב' רונית דמרי עייאש:

 -בחודשים האחרונים. אבי, גם מר יוסי ניסן:

 איזה אבי? גב' רונית דמרי עייאש:

ניסן: יוסי  אגב  מר  הכל.  האישורים,  כל  את  יש  לזה  גם  רותם.  בכל    אבי  עמדנו  אנחנו  ברור,  היה  זה 

 הפרמטרים.

 לא, אבל הפעלנו את הגן בלי אישור. הגן, בספטמבר, הופעל בלי אישור. גב' רונית דמרי עייאש:

 מה זאת אומרת בלי אישור? מר יוסי ניסן:

 בלי אישור. גב' רונית דמרי עייאש:

 של מי? מר יוסי ניסן:

 יה.יוי, של איך קוראים לזה, ברח לי השם פשוט. של אישור בנשל, של משרד הבינ גב' רונית דמרי עייאש:

 היה אישור של משרד החינוך, היה אישור בטיחות. מר יוסי ניסן:

 לא היה. גב' רונית דמרי עייאש:

 היה, היה. מר יוסי ניסן:
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 בראשון לספטמבר הפעלנו את הגן. גב' רונית דמרי עייאש:

 אישר הכל.היה, היה יועץ בטיחות ש מר יוסי ניסן:

 עזוב בטיחות, אני אמרתי בטיחות? לא אמרתי בטיחות. גב' רונית דמרי עייאש:

 אז תגידי לי מה. מר יוסי ניסן:

 -האם היה אישור גב' רונית דמרי עייאש:

 של מי? מר יוסי ניסן:

 הנדסה, הנדסה, למבנה הזה? גב' רונית דמרי עייאש:

 ברור שכן. מר יוסי ניסן:

 לספטמבר? 1-ב יאש:גב' רונית דמרי עי

 כן. אבי רותם אמר אפשר לפתוח, אין שום בעיה. מר יוסי ניסן:

 אבי רותם, מי נותן, הוא נותן את האישורים? גב' רונית דמרי עייאש:

 הוא המהנדס, ברור. מר יוסי ניסן:

 מה פתאום. גב' רונית דמרי עייאש:

 -אז מי נותן? היא אומרת הנדסה אז מר יוסי ניסן:

 -אני לא אמרתי הנדסה גב' רונית דמרי עייאש:

 טוב תחליטו מי צריך לתת אישור ותחזרו אליי. מר יוסי ניסן:

לוי:  -הגנים בשרונית הם, התכנון שהם ייפתחו בשנת מר עפר 

 , כן.כן, כן מר יוסי ניסן:

 -זה גן שבפיקוח גב' עדי זנד:

 , בטח.כן כן, מר יוסי ניסן:

 גן חב"ד הוא גן בפיקוח של משרד החינוך? גב' עדי זנד:
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 , ברור.כן, כן מר יוסי ניסן:

 בספטמבר? 1-היה ב גב' רונית דמרי עייאש:

 היו כבר את האישורים לכן פתחנו מה זאת אומרת, עמדנו בכל הפרמטרים, נקודה. בסדר? מר יוסי ניסן:

 ם. אנחנו נחזור לנושא.תרשמו, הם אומרי גב' רונית דמרי עייאש:

 אין בעיה. מר יוסי ניסן:

 מעולה. גב' רונית דמרי עייאש:

 -טוב, אנחנו נמשיך ל מר יוסי ניסן:

 בעניין עדכון ראש המועצה אני רוצה לשאול. גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. מר יוסי ניסן:

ואני גב' רונית דמרי עייאש: אליה, לשולחן,  לדעת איך העניין הזה   אנחנו שמחים על הימצאותו של  רוצה 

 נפתר כי בישיבה הקודמת דנו בזה רבות.

 של מה? אה. קיבלנו את כל האישורים. מר יוסי ניסן:

 ל? מי חתם? איך נעשה? מה קרה? קצת.התקבאיך  גב' רונית דמרי עייאש:

 משרד האוצר ומשרד הפנים אישרו את העסקתו. מר יוסי ניסן:

 שאין אישור של שוויון שכר?למרות  גב' רונית דמרי עייאש:

 של שוויון שכר נשים וגברים. גב' עדי זנד:

 נכון. מר יוסי ניסן:

 איך זה קרה? גב' רונית דמרי עייאש:

 איך זה קורה? גב' עדי זנד:

 הוכחנו שזה לא נכון. מר יוסי ניסן:

 הוכחתם שיש שוויון בהעסקה? גב' רונית דמרי עייאש:
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 נכון. זה צריך לשמח אותנו. :פרופ' עפר לוי

 אני הראשונה שאשמח. גב' רונית דמרי עייאש:

 * מדברים ביחד  

 -ואמרה שאין. מה זאת אומרת? ישבה פה גב' רונית דמרי עייאש:

 שמחה. ואיזתראה  מר יוסי ניסן:

 -שממונה על כוח האדם גב' רונית דמרי עייאש:

זנד: נסדר את המשפט הלא, לא, לא גב' עדי  אין יותר שמחה ממני, אם אני אגלה שבמועצה , בוא  זה שוב. 

 -מקומית להבים, כאישה מנהלת, אני אשמח מאוד לגלות שבמועצה מקומית להבים

 .הפליהאין  גב' רונית דמרי עייאש:

גברים.  הפליהאין  גב' עדי זנד:  בין שכר נשים ושכר 

 מצוין. מר יוסי ניסן:

זנד: על זה.    גב' עדי  אני אברך  לא נעשקודם כל  לא נעשה,  ידיעתי,  לפחות למיטב  ה השוואה תב, כמיטב, 

את   קראתי  אבל  בה  הייתי  שלא  נכון  הקודמת,  בישיבה  דובר  זה  גברים,  לשכר  נשים  שכר  בין  הזאת 

הפרוטוקול וקיבלתי עדכונים. ומי שהיה צריך לחתום על המסמך הזה, לא חתם ובכל זאת אתה קיבלת את  

עקיפה. אנחנו מב גבריםהאישור בדרך   -קשים לדעת איך קיבלת את האישור. כי אין השוואה בין שכר 

 -נכון, נכון. נשאלנו על ידי משרד האוצר מר יוסי ניסן:

גברים גב' עדי זנד:  -ואין השוואה בין שכר נשים לשכר 

 -לתת הסברים מר יוסי ניסן:

ם ושכר גברים במועצה מקומית  רגע סליחה, אדוני מבקר המועצה, האם יש שוויון בין שכר נשי  גב' עדי זנד:

 להבים?

 לא. מר שמואל לביא:

 לא, אוקיי תודה רבה. גב' עדי זנד:

 -אז אתה נושא שמח, שלא, אנחנו נורא שמחים גב' רונית דמרי עייאש:
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 -מה זאת אומרת מר יוסי ניסן:

לוי:  -אני שמח שהסתדר מר עפר 

 הנה, הגיע מנהל משאבי אנוש. מר יוסי ניסן:

 -מה זה קשור לשכר גב' רונית דמרי עייאש:

 * מדברים ביחד

 .95-על מנת שתוכל לתלות משהו ב מר שמואל לביא:

לדעתך. מר יוסי ניסן:  אבל עובדה שמשרד האוצר ומשרד הפנים אישרו. אז הם אישרו בניגוד 

 -לא בניגוד לדעתי, הם הציעו את המסמך הזה מר שמואל לביא:

לדעתך. מר יוסי ניסן:  הם אישרו בניגוד 

 בסדר. מר שמואל לביא:

 זאת אומרת שאתה טועה. מר יוסי ניסן:

 -לא. הם בדקו את להבים מר שמואל לביא:

 ברור, ברור. יוסי ניסן:מר 

 אני רוצה לראות את המסמך הזה. מר שמואל לביא:

 כולנו רוצים. גב' רונית דמרי עייאש:

ניסן: יוסי  שנקלטה   מר  מחלקת חינוך  מנהלת  לנו  לפרוטוקול, שיש  גם  וזה  אומר,  ואני  אציין  אני  אגב, 

 -בתשעים

 * מדברים ביחד

 בסדר, מאה אחוז. מר יוסי ניסן:

 המבקר יושב פה ואומר שהנתונים שאתה מביא, אולי הם לא מייצגים את להבים. מרי עייאש:גב' רונית ד

 בסדר אז הוא טועה, להערכתי הוא טועה. מר יוסי ניסן:
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 -מעולה אז אפשר גב' רונית דמרי עייאש:

יוסי ניסן: משרד הפנים ומשרד    מר  את ההעסקה הזאת, הם  והעובדה היא שהגורמים המוסמכים לאשר 

 -ר, שקיבלוהאוצ

 -אני מבקשת לראות, חברי המועצה מבקשים לראות גב' רונית דמרי עייאש:

 אם יש השוואת, שיש שכר שווה לנשים וגברים בלהבים. גב' עדי זנד:

 -זה מה שאני רוצה, להיות שמחה גב' רונית דמרי עייאש:

 -כיישוב גב' עדי זנד:

 זה מה שאני רוצה. גב' רונית דמרי עייאש:

יש פה נשים, שעושות פה תפקידים מאוד משמעותיים, ואוי ואבוי לנו אם אנחנו לא נילחם על  זנד:גב' עדי  

 הדבר הזה.

 יש אישור של הגורמים המוסמכים. מר יוסי ניסן:

 -זה נכון. זה שיש אישור, זה עדיין לא אומר שהמצב הוא מר שמואל לביא:

 * מדברים ביחד

 -האישור שיש לך, אף אחד לא מר שמואל לביא:

 -אני אשמח שאתה יושב עם העיניים מושפלות כי גב' עדי זנד:

 -אבל אני לא אמרתי שאין אישור, אבל אני אומר מר שמואל לביא:

 אבל לא אתה מאשר את זה, הם מאשרים את זה. מר יוסי ניסן:

 בסדר. אני ביקשו ממני לאשר, שאלו אותי. מי ששואל אותי אני אומר את האמת. מר שמואל לביא:

 אבל זו דעתך, זו דעתך. מר יוסי ניסן:

 לא. זאת המציאות. מר שמואל לביא:

 עובדה, עובדה. מר יוסי ניסן:
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 לא נכונה.  איךאבל  מר שמואל לביא:

 עובדה. מר יוסי ניסן:

 -איך זה יהיה והואאתם ביקשתם לראות  :גב' ברוריה אליעז

 * מדברים ביחד

ברוריה, חברתי היקרה מזה שנים רבות, בלי קשר לתפקידים שאנחנו יושבים פה מסביב לשולחן   גב' עדי זנד:

 -המועצה. אל תתני להדיר נשים

 למה? גב' רונית דמרי עייאש:

 לא מדירים, לא מדירים. גב' ברוריה אליעז:

 ק, אף אחד לא מדיר.אף אחד לא מדיר, בדיו מר יוסי ניסן:

 חד וחלק. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  יש לי שאלה. מר עפר 

 תשתמשי בזה לבחירות רונית, את רצה נכון? אז תשתמשי בזה. מר יוסי ניסן:

 -אחוז, אתה יודע 95-שרה לודי יוסי. אישה שא גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  -ל ברצינות. כי הדברים שהם הכי עקרונייםהאם בקדנציה הקודמת היה שוויון? אני שוא מר עפר 

 עפר, עפר. מר שמואל לביא:

 שמוליק. שמוליק. אני מנהל את הדיון. מר יוסי ניסן:

 אז מה, אני עונה לו. בסדר שאתה מנהל את הדיון. מר שמואל לביא:

 לא, הוא לא מדבר אליך, הוא לא שאל אותך. מר יוסי ניסן:

 ?הוא לא מדבר אליי ,אה מר שמואל לביא:

 -למבקר גב' רונית דמרי עייאש:

 אתה שאלת את שמוליק שאלה? מר יוסי ניסן:
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 כן. גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, אז לא. גמרנו. מר יוסי ניסן:

 לא שאל אותי, סליחה, אז אני לא צריך לענות לו. מר שמואל לביא:

 וכשאני אומר שמוליק, שמוליק, שמוליק. מר יוסי ניסן:

 -עפר לפני שאתה ר שמואל לביא:מ

 -אבל שמוליק, שמוליק מר יוסי ניסן:

לוי:  מה אתה רוצה, אני לא הבעתי שום דעה, אני שאלתי שאלה, קיבלתי תשובה. מר עפר 

 הנה, הוא שאל שאלה את שמואל. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  -רציתי להבין, עכשיו. אבל זה לא משנה מר עפר 

 יק, תתייחס אליי.שמול מר יוסי ניסן:

עייאש: רונית דמרי  לא   גב'  אחד  אף  סופרים.  שלא  מועצה  ראש  רוצים.  לא  אליך,  להתייחס  לא רוצים 

 מתייחס אליך, זהו, תכניס לראש.

 אבל אני ראש מועצה. מר יוסי ניסן:

 זו הבעיה. פה קבור הכלב. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי: את מר עפר  מהצד, ורואה  פה  על מה  אם מישהו יושב  על מה אתן נלחמות כל כך,  ההתנהלות שלכם, 

 אתן שמחות, מה עושה לכן רע, איך את חושבת שהוא יתרשם? ברצינות.

 זה עושה להן טוב. מר יוסי ניסן:

כל המאמצים, אולי לא כדאי לך לבוא לכאן, אתה יודע מה הולך ואיך רע פה ואיך זה. אז שוב,    מר עפר לוי:

 -עד שוויון מגדרי, אבל הקו המנחה, בסדר זה המשחק הפוליטי, אתןיש דברים שאני, לגמרי ב

 עפר, ראש המועצה, אני האופוזיציה. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  בסדר נו אז זה הקו המנחה. מר עפר 
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עייאש: רונית דמרי  של   גב'  ברורה,  הלנה  פה  קודמת הייתה  שפעם  ובגלוי,  השולחן  על  הראשון  מהיום 

להיפטר מזכירת המועצה, ש  -הייתה צריכה 

 את עכשיו גם יועץ משפטי? הלנה ברורה, מה את קובעת. מר יוסי ניסן:

לוי:  -אז יש פה עניין עקרוני, בקדנציה שלכם מבחינת שכר מר עפר 

 היה חוק כזה. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  עזבי את החוק, מדברים פה על משהו ערכי ועקרוני שזה בדמך. מר עפר 

 עפר, נו. סן:מר יוסי ני

 לא היינו מודעים. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  אז זה היה הוגן? זה מה שאני שואל. מר עפר 

 עפר די. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  די, אז זה פוליטיקה. מר עפר 

 ממש לא פוליטיקה. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי: אז לא  מר עפר  אז,  לך רגישות  אז לא הייתה  מודעת  לא היית  מידה,  לך באותה  להפריע  זה צריך  כי 

 הייתה לך רגישות וחשיבות לשוויון?

 בטח שהייתה, אם זה היה על השולחן הייתי דנה בזה. גב' רונית דמרי עייאש:

 -כולנו מבינים מר יוסי ניסן:

לוי:  על זה שאלתי, לא לגבי חוק מה היה. מר עפר 

 לא היה, לא היה. ב' רונית דמרי עייאש:ג

לוי:  האם המהנדסים אז קיבלו יותר מעדנה? מר עפר 

 לא היה. גב' רונית דמרי עייאש:

 ברור, ברור. מר יוסי ניסן:
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לוי:  כן. מר עפר 

 לא היה. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  -איזה עוול אז בסדר, אז חבל זה ככה אבל להציג את זה כאילו עכשיו עושים פה מר עפר 

 כן. מר יוסי ניסן:

לוי:  -שכמותו מעולם לא היה מר עפר 

 עושים עוול. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  -אז זו הצגה פוליטית. והקו המנחה לאורך כל ה מר עפר 

את זה, זה הגורמים המוסמכים, וזה   מר יוסי ניסן: מי שאמור לאשר  אחד.  אני לא מבין דבר    ד שרמאבל 

וצר. הם אישרו לנו. אנחנו, אם הם היו חושבים שיש פה אפליה, שיש פה הלנה, אז הם לא הפנים ומשרד הא

 היו מאשרים לנו, זה הכל. זה מאוד פשוט. זה מאוד פשוט.

לוי:  -השאלה היא מה באמת חשוב מר עפר 

 -אז מה זה משנה מה אנחנו אומרים? מה זה משנה מר יוסי ניסן:

 שאלת אותי. מר שמואל לביא:

 אני לא שאלתי. י ניסן:מר יוס

 אתה שאלת אותי. שאלת אותי עכשיו אז עניתי לך. מר שמואל לביא:

 -סליחה? מי אתה שתגיד לי מה זה גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  זו דעתי. אני לא מאמין. מר עפר 

 * מדברים ביחד

 לעזור לעדנה. כן, אני לא מתביישת להגיד את זה. חד משמעית כן. גב' רונית דמרי עייאש:

 כן, בסדר. מר יוסי ניסן:

את מוזמנת להסתכל בפרוטוקולים ולראות כמה מקשים, כל דבר שיכול לסייע, שחס וחלילה  מר עפר לוי:

 יעזור לתדמית של יוסי.
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 -זה בדיוק גב' רונית דמרי עייאש:

לוי: על פרוטוקול  מתרשםזה הקו המנחה, זה הקו המנחה, כל מי שיושב כאן    מר עפר  מזה, כל מי שיעבור 

 קיע את האנרגיה שזה לא יהיה כל כך שקוף.שיפה להיתרשם. לפחות תהיו יותר, תחשבו א

אתה שדבר כל ועפר, בדיוק, תשקיע אתה את האנרגיה בלהסתכל במראה ולראות על    גב' רונית דמרי עייאש:

 -אומר אמן

 את עוד באה אליו בטענות. :יוסי ניסןמר 

 -חד וחלק. עפר גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  כן. מר עפר 

 -תסתכל במראה אש:גב' רונית דמרי עיי

לוי:  אני מסתכל, אני מרגיש טוב. מר עפר 

 כל דבר, כן, כן, כן. גב' רונית דמרי עייאש:

קדימה. מר יוסי ניסן:  הלאה חברים, טוב, חברים 

תסתכל   תתבייש  אמרו לי   אני רוצה להגיד עוד משהו, תסתכל במראה. יש פה באמת, כי עכשיו  מר עפר לוי:

יעשו פ עכשיו  אם  המועצה במראה.  חברי  שכל  לא חושב  אני  ביחד,  הוועדות  בכל  על הנוכחות,  ה בדיקה, 

 האחרים מגיעים למספר ישיבות שאני הגעתי.

 מה זה קשור? גב' עדי זנד:

לוי:  -ועדות, בכמה ועדות 10-אני יושב ב מר עפר 

 * מדברים ביחד

לוי:  -את מחפשת בכל דרך להפריע, בכל דרך להכשיל. תבואו מר עפר 

 עד הקדנציה הזאת היית, בן אדם עם תובנות. :י זנדעדגב'  

 עכשיו אני בן אדם לא טוב. מר יוסי ניסן:

 וחצי שנים קלקלו אותך, הפכו אותך למשהו אחר ממה שהצגת, למשהו רע.  4אתה התקלקלת.    :עדי זנדגב' 
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 שנים האחרונות? 4-אין בעיה. בואי תגידי במה תרמתם, מה התרומה שלכם ב מר יוסי ניסן:

 -כל הדבר הזה :עדי זנדגב'  

 אתה מתקדם? גב' עדי זנד:

 יאללה קדימה. מר יוסי ניסן:

ואנחנו נגיד שלום יפה אחד לשני, אבל אני חושבת שאתה  :עדי זנדגב'   אנחנו ניפגש ברחוב,  בסופו של דבר, 

 שנים ומי שאתה היום. 4.5ת לפני יהפסדת, מאוד, בין מי שהי

 אני לא חושב שהשתניתי כהוא זה. כהוא זה. מר יוסי ניסן:

 -זה חוסר גב' רונית דמרי עייאש:

 מבין, יותר מתחשב.  תריוגיש, נהייתי  ההפך. נהייתי יותר ר מר יוסי ניסן:

 -מדבר בנועם, יותר מקשיב, עוזר למועצה :עדי זנדגב'  

 האמת היא הצלחתם להביא אותי לקצה כמה פעמים אני חייב להודות בזה. מר יוסי ניסן:

 -המועצה שרואים אותך כל יום, לא יכולים לראות אותךעובדי  גב' רונית דמרי עייאש:

 -נחזור לדיון העקרוני, אני מבקשת, אני חוזרת ומבקשת, להשוות את שכרם  בואו גב' עדי זנד:

 -הוא, זה מר יוסי ניסן:

 -אחוז לשכר 95-ל גב' עדי זנד:

יש חוות דעת משפטית של המועצה, שיצאה גם למשרד הפנים וגם משרד האוצר, הם קיבלו  מר יוסי ניסן:

 אותה, ובזה נגמר הדיון, זהו, זה פשוט.

זנ עדי  על    ד:גב'  שהתקיימה,  מועצה  החלטת  למה,  להבין  רוצה  לא   95אני  לעדנה  המנכ"ל  משכר  אחוז 

 עד היום. תמאושר

 אוקיי. מר יוסי ניסן:

 אני מבקשת לדעת את זה. בלי לצעוק. גב' עדי זנד:

 בסדר, טוב. אני אשמח להסביר לך. מר יוסי ניסן:
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 אני אשמח לשמוע. גב' עדי זנד:

 להסביר לך. אני אשמח מר יוסי ניסן:

 אין בעיה, אני מבקשת שבישיבה הבאה תסביר לי את זה בצורה מסודרת. גב' עדי זנד:

 הוא יכול עכשיו. גב' רונית דמרי עייאש:

 אם אתה רוצה עכשיו, לא חייבים לחכות. גב' עדי זנד:

 שנים. 4שנה, לא  18אני חושב שהתשובה היא, התשובה היא שלא העלו לה את השכר   מר יוסי ניסן:

 מה זה משנה? גב' עדי זנד:

 שנים שאני נמצא פה. אז תשאלי את השאלה הזאת קודם. למה לא העלו לה אז? 4-לא ב מר יוסי ניסן:

 אתה חושב שהיא עושה עבודה לא טובה? גב' עדי זנד:

 שהיא יכולה, היא יכולה לעשות עבודה הרבה יותר טובה, כן.אני חושב  מר יוסי ניסן:

 אה, אז למה לא פיטרת אותה? גב' עדי זנד:

 מה זה לפטר אותה? למה לפטר אותה? מר יוסי ניסן:

 -כי היא לא עושה עבודה טובה. למה אתה מחזיק בן אדם גב' עדי זנד:

אותה דרך   מר יוסי ניסן: מכבד  אני גם מאוד  יש כל מיני שיקולים ואת יודעת אותם נו,  אני אומר שהיא, 

אותה כי היא בן אדם   עם כל רם  תשאגב, אני מכבד  מקום של כבוד  לה גם כן  שנים למועצה, אז יש  הרבה 

 המורכבות וכל זה שאתם מכירים.

מחוץ לפרוטוקול  * חילופי דברים 

 לזהבה הראלאישור הארכת שירות   – 3סעיף  

ניסן: יוסי  בסעיף    מר  אנחנו  הארכת  3טוב,  אישור  ל.  לכאן שירות  התקבלה  הראל  זהבה  הראל.  זהבה 

אנחנו צריכים לאשר לה עוד  67והארכנו את, הקדנציה שלה למעשה שהיא הגיעה לגיל   בשנה וחצי, ועכשיו 

את אישור המליאה. ואני חושב שבסופו של ד אפשרי, רק צריך  וחצי, וזה  בר זהבה היא אחד הנכסים  שנה 

 הגדולים של המועצה ושל היישוב כולו, ומגיע לה גם יותר משנה וחצי אבל זה מה שאפשר כרגע.

 אני ידעתי שזה שנה, שנה ושנה לא? גב' רונית דמרי עייאש:
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 לא, שנה וחצי. מר יוסי ניסן:

 -מבקר, סליחה גב' רונית דמרי עייאש:

וחצי, היא במסגרת, במסגרת בכירים, היא במסגרת בכירים לפי חוזר   למיטב זכרוני זה שנה  מר אשר אדרי:

 -מנכ"ל. זה שונה מה

 .67אבל מעל גיל  גב' רונית דמרי עייאש:

יש שנה וחצי, הנוהל הוא שהוא מאפשר, שאין צורך בוועדת   מר אשר אדרי: בהחלט, בהחלט. למיטב זכרוני 

מעובדים רגילים. כמדומני שזה שנה וחצי, ה  נבשושירות, אלא זה ראש המועצה מביא את זה, ישר למליאה 

 אני יכול אבל עכשיו לבדוק את זה ולענות לך תשובה, בוודאות. אני בודק את זה ממש עכשיו.

 עדנה בדקה את זה, זה לא שזה. ר יוסי ניסן:מ

 -אנחנו הצבענו בעדה גב' עדי זנד:

 לשנה וחצי, כן. מר יוסי ניסן:

ואחר כך, אם אני לא טועה, וזכרוני לא מטעני, כעבור חצי שנה, אתה אמרת שצריך שוב    גב' ברוריה אליעז:

 -להצביע

 -היא צודקת. זה היה בגלל שהיא הגיעה גב' עדי זנד:

 -היא התחילה בשישים ו רונית דמרי עייאש:  גב'

 .64-פחות מ גב' ברוריה אליעז:

 שנה וחצי, שנה וחצי. מר יוסי ניסן:

 הצבענו שוב. 67-ואז ב גב' ברוריה אליעז:

 , עדנה תרשמי.יאז מאושר פה אחד? מאושר, פה אחד? פה אחד. אוקי מר יוסי ניסן:

הארכת את  אחד  פה  מאשרת  המועצה  מליאת  הראלה  החלטה:  לזהבה  ליום    שירות  .  31/1/2024עד 

הפנים   משרד  מנכ"ל  חוזר  הנחיות  עפ"י  לתקופת    –  20.1)בהסתמך  מקומי  לשלטון  המנהל  הנחיות 

 הבחירות( 

 -כשאתה מעביר הצבעות הגיוניות אז אנחנו גב' רונית דמרי עייאש:
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 התקדמות. ואיזהופה, הופה,  מר יוסי ניסן:

תזכור, כי זה כל כך  עייאש:גב' רונית דמרי   את    יטריוויאל  עפר  רק  אז אתה, אתה זוכר  שמצביעים בעד, 

להגיד, יאללה תמשיך.  הזה, אבל רק בשביל 

 מלגאיםאישור המלצת   – 4סעיף  

יוסי ניסן: מופיעים   מר  את הרשימה של המלגאים שאישרנו, הם  אישור המלצת מלגאים, ביקשתם  טוב, 

 אחריות שלו.הלכם פה ברשימה, כל אחד במה הוא מצוות, כל אחד מה תחומי 

 שקלים? 5,000שקלים והשני משלים  5,000אנחנו לכל אחד מאלה, משלמים  גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. נכון, מפעל הפיס, מר יוסי ניסן:

 נכון? 10,000בסוף כל איש, תלמיד כזה או סליחה סטודנט כזה מקבל  גב' רונית דמרי עייאש:

 נכון. מר יוסי ניסן:

 ?5,000הכסף שלנו זה רק   גב' רונית דמרי עייאש:

 נכון. מר יוסי ניסן:

 ה או שלישית?יכמה מתוך האנשים, מהסטודנטים, הם כאלה שכבר שנה שני גב' עדי זנד:

קבענו    ריה אליעז:גב' ברו לא שנה שני25בהתחלה, במיון הראשון,  אחד הוא  למרות, למרות, י, כשאף  ה. 
לא, או שהם התקשו, או  אני, אני  שנורא רצינו בה. ואחרי שהם התחילו לעבוד,  עבודה  שהיו כאלה שעשו 

 -שהם מצאו משהו יותר טוב להם ונוח להם, יש לי רושם, שזה לא מחזור דומה

 למחזור הראשון. גב' עדי זנד:

אליעז: אני   גב' ברוריה  שבועיים,  כשבוע,  לעצמם. והתחילו, ואחרי  יותר זמן  לעמוד, הם צריכים  יכולות 
שתגבורים הם יכולים,  ראיון בהתעקשתי על שניים שיבואו לעזור בתגבורים, והם אמרו שלמרות שהם אמרו  

מההתח כבר  אז היינו  עושה צחוק,  אתה  יכול,  לא  אני  לא,  למרות פתאום  כך,  אחרת. ואחר  לה שוקלים 
שהצענו לשניהם משהו, משהו אחר, גם את האחר הם לא רצו, הם עזבו, והיו לנו כמה מקרים כאלה. ברגע 
מצוינת, רק אותם  קצת מהרזרבות כאלה, שעשו עבודה  לרזרבות, ואז התחילו לחזור  וזה, פנינו  שהם עזבו 

 -בחרנו. אז

 ייה.של שנה שנ גב' רונית דמרי עייאש:

מהסיפור. כמו שקבענו   גב' ברוריה אליעז: יוצאים  לא, הם היו  מלגה. אבל בהתחלה, הם  שמקבלים שוב 

 בתקנון אז, זה נשאר אותו דבר.
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 שאלה רק, הדבר היחידי שהעלה לי פה את השאלה זה, הצופים. גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. גב' ברוריה אליעז:

 -כאילו, אחראית מלגה גב' רונית דמרי עייאש:

 -הצופים מאוד ביקשו גב' ברוריה אליעז:

 -זהו, אני לא מבינה, כי יש כל כך הרבה נוער ופעילות, ואחד בתשלום גב' רונית דמרי עייאש:

יציאות לטיולים   גב' ברוריה אליעז: איתם וגם  פעילויות יומיות, שוטפות  גם  יודעת שהצופים ביקשו  אני 

 איתם.

 אני אגיד לכם, גם מספר הילדים מאוד גדל בצופים וצריך שם עוד רכז. מר יוסי ניסן:

כן, זהו, נכון. הוא צודק. שכחתי להוסיף את הנימוק הזה שהם אמרו, שהם מאוד גדלו.  גב' ברוריה אליעז:

עזרה בכוח אדם.הצ  ופים גדלו ולכן, הם צריכים 

 טוב, כולם בעד? כולם בעד, פה אחד.  מר יוסי ניסן:

 על פי הרשימה להלן:החלטה: מליאת המועצה מאשרת פה אחד את המלצת מלגאים, 

 

 אחראי פעילות נוספת אחראי  פעילות ת\שם מלגאי  מספר

     ברוריה אחראית מלגה שיר עטיה 1

     ברוריה תגבורים יובל סרור 2

     ברוריה תגבורים אוהד כרמי 3

     ברוריה תגבורים הילה שפר 4

     ברוריה הפגת בדידות, עזרה במחשבים ענבר טננבאום  5

 יוסי נשק וסע  ברוריה הפגת בדידות טליה בית און 6

 ליהיא משחקייה ברוריה חוג תנועה יובל סברואי 7

     נעמה מפגשים אחר הצהריים נועם פבל 8

     נעמה מפגשים אחר הצהריים רון ביטון 9

     נעמה הצהרייםמפגשים אחר  שני לביא 10

     שלי צופים שרון ורדי 11

     שלי צופים שירה בוחבוט 12

     יעל נוער לילך נאוי 13

     יעל נוער נועה כדורי 14

     דני ביטחון  עידו כהן 15
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     דני ביטחון  דור כהן 16

     יעל מרכז הצעירים אריאל אסיאו 17

     ענת  מרכז הורות נועם אמסילי 18

     גלעד מגרשים אופיר אלוש 19

     ירדנה פעוטון קטקטים הודיה טובי 20

     יהודית צהרון אהב שלום 21

     זהבה תכלול רפואי יובל ארנון 22

     אריאלה דגל החינוך עומר אוזן 23

     אריאלה דגל החינוך בר נווה 24

 ליהיא מתנס אריאלה דגל החינוך עדן בר חן 25

  

 תעריף קבורה בחלקה החריגה בבית העלמיןגביית   – 5סעיף  

יש לנו סעיף    מר יוסי ניסן: עלמין אפשר,  5ככה,  זה גביית תעריף קבורה בחלקה חריגה בבית עלמין. בבית 

 10אחוז, לדעתי שלחנו לכם את מה שביטוח לאומי מאפשר, ואפשר להגדיר  10מחלקות חדשות, להגדיר עד 

ז עצמ  ואחוז כחלקה חריגה. חלקה חריגה  והתעריף  מחוץ ליישוב,  אנשים  לקבור  ו לא חלקה של, שאפשר 

נע בין,   אחרות זה  אחרות, ברשויות  מה קורה ברשויות  אלא המליאה קובעת. ובדקנו  לאומי קובע  ביטוח 

 בירושלים, בסדר? 80,000-ל 20,000

 יקר למות אצלנו. :גב' עדי זנד

 כן, בירושלים. מר יוסי ניסן:

לוי:  כמה בעומר ומיתר? מר עפר 

 עד כמה שאני זוכר. הדבר הזה זה מסויג. ,00017בעומר אין, במיתר משהו כמו  מר יוסי ניסן:

 -תחזור על ה גב' עדי זנד:

 -זה בין, לא בדקנו את ה מר יוסי ניסן:

 .80,000-ל 15,000זה בין, לא יודע לא בדקנו את הכל אבל בוא נגיד בין   מר יוסי ניסן:

 למה? גב' ברוריה אליעז:

 לחלקת קבר. מר יוסי ניסן:

 חלקה אחת? חלקה של תושב? גב' ברוריה אליעז:
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 לא תושב. מר יוסי ניסן:

 אדם שהוא לא תושב ורוצה להיקבר פה. גב' רונית דמרי עייאש:

 * מדברים ביחד

 -הבנתי. אבל מה זה גב' ברוריה אליעז:

 -הם מנסים, בכפר סבא יש כזה וגם בעינת יש כזה, שאתה כאילו יכול לבוא גב' עדי זנד:

 ? כדי להיקבר בירושלים?80רושלים הם לוקחים מה בי גב' ברוריה אליעז:

 -הר הזיתים זה כברסנהדריה  זה תלוי איפה. אם את רוצה ב :שמואל לביאמר 

 שקל, משהו כזה. 90,000אגב אם אתה תושב חוץ ואתה רוצה להיקבר בירושלים זה איזה    מר יוסי ניסן:

, זאת ןש פה משפחות שרוצות את היקירים שלהאבל אני רוצה רגע להעלות פה סוגייה. תראו, י  גב' עדי זנד:

תושבי הי אבל, אני יאומרת שהם  אחים, שלא נדע, ילדים, באמת שלא נדע.  פה הורים,  רוצות לקבור  שוב, 

להיות פה איזושהי התייחסות דיפרנציאלית בעניין הזה, לא מישהו שהוא לא תושב, מישהו   כהשצריחושבת 

 -להיות תעריף שהוא סביר לא איזהשיש לו איזה קשר משפחתי לפה, צריך  

 אבל לכולם אני מניח יש קשר משפחתי. מר יוסי ניסן:

 ככה זה בכל בתי העלמין.  :דובר

 -אבל מי שמבקש גב' עדי זנד:

 אולי מישהו שגר פה ועזב.  :דובר

 חינם. התושב שנפטר מגיע חלקללא, זה עובד ככה. רגע, זה עובד ככה.   מר יוסי ניסן:

 כן, זה ברור. ברוריה אליעז:גב'  

אם הוא  5,000אם הוא רוצה לשמור את החלקה ליד הוא משלם משהו כמו   מר יוסי ניסן: שקלים. ועכשיו 

 רוצה לקנות חלקה, חריגה, להורים, אז הוא ישלם את התעריף שהיום אנחנו נקבע אותו.

מועדפים על מישהו, שסתם משפחה, אבל אם הוא תושב היישוב, למה לא לתת לו תנאים    גב' ברוריה אליעז:

 -מדרום השרון רוצה

 סביר להניח שלא תהיה סתם משפחה. מר יוסי ניסן:
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 סתם אני מציפה עכשיו. :עדי זנדגב'  

 -אבל אין איזה אח ורע, אין אף אחד מר יוסי ניסן:

 -אנחנו יכולים לקבוע :עדי זנדגב'  

 -אני אסביר לך. אין פה, אין פה מר יוסי ניסן:

 -אני לא חושב שאת יכולה לעשות פה את ה יה וינטר:מר אל

לא, אולי כן, אבל אין פה תקדים, אין תקדים אחד כזה של בן אדם שלא קשור לשום משפחה   מר יוסי ניסן:

 ובא להיקבר פה.

אני אגיד סתם השערה, אני לא יודעת אני לא מבינה בקבורה יותר מדי. אבל, נניח אנשים, היום   גב' עדי זנד:

 המרכז הקבורה היא בקומות בסדר?  ורבאז

 קבורת שדה.  וזכן, ופה   :אליה וינטרמר 

מוכנים לשלם פה, את הסכום של סתם   וזופה    גב' עדי זנד: ויכול להיות שיהיו אנשים שיהיו  קבורת שדה, 

 אלף שקל בשביל קבורת שדה ולא קבורה בקומות. 20-30אני אומרת 

 אז שיבואו, מה הבעיה. מר יוסי ניסן:

 -כי אתה גב' עדי זנד:

 שנה. עדי זה לא קרה, זה לא יקרה גם נו. 40-אין, זה לא קרה ב ,לא, אין מר יוסי ניסן:

 ה קבורת קומות.יתשנה לא הי 40בסדר, גם לפני  גב' עדי זנד:

לוי:  מה נעשה עד היום? מר עפר 

 מהיישוב.יותר גבוה מאשר מי שפה   ףתעריעד היום הם שילמו,  מר יוסי ניסן:

לוי:  שמה זה אומר? מר עפר 

 מה פתאום, הם לא שילמו. גב' רונית דמרי עייאש:

 .10,000 מר יוסי ניסן:

 הם לא שילמו כלום. גב' עדי זנד:
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 -יוסי מה אתה עונה תשובה גב' רונית דמרי עייאש:

 .0010,0שקלים, מה זאת אומרת? שילם  10,000לא, הורה של או אח של, שילם   מר יוסי ניסן:

 -לחלק אמרת כן, למה קמה הצעקה על גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, לא, לא. מר יוסי ניסן:

 לחלק אמרת כן, לחלק אמרת לא. גב' רונית דמרי עייאש:

 אני אסביר לך. מר יוסי ניסן:

 -חלק שילם, חלק לא שילם, עשו כל אחד גב' רונית דמרי עייאש:

 שקלים, כל מי שנקבר מחוץ ליישוב. לא גר פה. 10,000לא, לא, כולם שילמו  מר יוסי ניסן:

 -אפשר לראות את המסמך גב' רונית דמרי עייאש:

 בוודאי. מר יוסי ניסן:

מסודרת, להביא את המסמך שטענת    גב' רונית דמרי עייאש: מציעה לישיבה הבאה, בצורה  אני  יופי. אז 

לשנות אותו. אם אלה אז למה פתאום אתה מבקש אחרת? אני לא  10,000שמבחוץ שילמו   עליו ולמה צריך 

 מבינה את כל ההתנהלות כל העניין הזה.

 -אני אגיד לך למה, קודם כל מר יוסי ניסן:

 -מה, מה, מה גב' רונית דמרי עייאש:

 ים.קודם כל לבנות את בית העלמין זה דבר מאוד יקר, אנחנו משקיעים שם עשרות אלפי שקל  מר יוסי ניסן:

 ?10,000ברור. אז איך החלטת שזה   גב' רונית דמרי עייאש:

 ככה זה היה עד היום. את זה קיבלתי. מר יוסי ניסן:

 -אני באמת שואלת גב' רונית דמרי עייאש:

 לא אני קבעתי את זה, זה לא אני קבעתי. מר יוסי ניסן:

 לא, אני באמת לא יודעת. גב' רונית דמרי עייאש:
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 אני קבעתי את זה.לא  מר יוסי ניסן:

 -אז תביא את המסמך שטענו עליו עד עכשיו ומה ההמלצה גב' רונית דמרי עייאש:

 רגע, מה ההמלצה כרגע? גב' ברוריה אליעז:

 שקלים למי שרוצה להיקבר פה מחוץ ליישוב. 20,000ההמלצה שלנו כרגע זה לגבות  מר יוסי ניסן:

 -זה לא כל כך הרבה :גב' רונית דמרי עייאש

 -אני חושב שזה הגיוני, זה הגיוני, זה סביר. זה עושה שכל גם. מה? כן, זה מר יוסי ניסן:

 זה מעט חלקות. מר אליה וינטר:

 חלקות כאלה. 15מתוך, יש רק  מר יוסי ניסן:

 זה הוקצה? גב' ברוריה אליעז:

 -קברים זה 15ברים,  ק 150אחוז מהחלקה. יש לנו חלקה של   10זה רק  מר יוסי ניסן:

 למה יש הנחייה כזאת ממשרד הרבנות? גב' ברוריה אליעז:

 כן, כן. מר יוסי ניסן:

לוי: גר   מר עפר  שהוא  הוא לא רשום  עוד  ונפטרת. כל  את היישוב  לפני שנתיים  עזבת  נניח,  לי שאלה.  יש 

 -בלהבים

 .20,000ישלם  מר יוסי ניסן:

 -והוא לא קובע מה הוא גבול ה גב' ברוריה אליעז:

 תן לנו את זה בכתוב. 10,000אני ממש מבקשת מה היה עד עכשיו, איך התנהגנו,  גב' רונית דמרי עייאש:

אני קוראת אותה, ש  ב' ברוריה אליעז:ג לאומי, עכשיו  להיות   10-לא, יש הנחייה של ביטוח  אחוז צריכים 

 -מוקצים

לוי:  כן. מר עפר 

 זה הוא אמר. גב' עדי זנד:
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לוי:  אחוז אני מניח. 10אז אנחנו זה עד   מר עפר 

, זה אפילו 5,000-בעים. גם הכן. אגב התעריפים קבועים על ידי משרד הדתות זה לא אנחנו קו  מר יוסי ניסן:

 משהו כזה. 8,000זה  10,000לא 

 זה ביטוח לאומי קבע. גב' עדי זנד:

 -הדבר היחיד שהמנדט של הרשות בעצם להחליט :אליה וינטרמר 

 אחוז האלה. 10-זה על ה גב' עדי זנד:

 ? עכשיו בלבלת אותי לגמרי.20-אז מי החליט את ה גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, אז בואו נעשה סדר. סן:מר יוסי ני

 שקל. 20,000 גב' רונית דמרי עייאש:

 בואו נעשה סדר. עוד פעם, מי שנקבר תושב היישוב והולך לעולמו, חלקה חינם. מר יוסי ניסן:

 ברור. גב' רונית דמרי עייאש:

אל תתפסו אותי במילה, זה   מר יוסי ניסן: את  שקל, זה לא אנחנו קו 4,000רוצה לשמור חלקה ליד,  בעים 

 -זה, זה משרד הדתות. ואם זה אבא או אח או דוד שרוצה להיקבר

 -ולא תושב גב' רונית דמרי עייאש:

 . וזה לא אנחנו קובעים את זה.10,000שקל, אפילו לא    8,000שוב, זה משהו כמו ילא תושב הי  מר יוסי ניסן:

לוי:  ואתה אומר שזה נמוך משמעותית מהממוצע הארצי. מר עפר 

 -לא, לא, לא. זה, מי שקובע את התעריפים האלו זה מר יוסי ניסן:

לוי:  -אבל מה ההבדל מר עפר 

יה, תנו לי לסיים. עוד הפעם, תשימו לב למה שאני אומר. חלקה של בן אדם שתושב  ייה, שנישנ  מר יוסי ניסן:

 - של משרד הדתות. ועד היום, מי ף, זה תערי4,000או   5,000אישה, ישלם  חינם, רוצה לשמור חלקה לבעל או

 למרות שהוא תושב היישוב? גב' ברוריה אליעז:
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יוסי ניסן: ש מר  להיקבר בתעריף  יכלו  גרים ביישוב,  אבא שלא  או אחות או  באח  אם מדובר  עכשיו   לכן. 

להגדיר    שקל של משרד הדתות. היום, משרד הדתות אומר לך, תגדיר, 8,000 אחוז מהחלקה,   10אתה צריך 

 לתושבי חוץ, שאתה קובע את התעריף עבורם.

 שזה האבא או האח או זה שלא גרים. גב' עדי זנד:

 בדיוק, כן. מר יוסי ניסן:

 ?8,000אז זה לא  גב' עדי זנד:

 לא. זה בדיוק, זה מה שאנחנו עושים היום. מר יוסי ניסן:

 -ירדו מההמלצה גב' ברוריה אליעז:

 ירדו מההמלצה הקודמת, היום אתה קובע את התעריף. מר יוסי ניסן:

אגב זה רק, זה רק אחרי מיתה, זאת אומרת אי אפשר מראש לרכוש את החלקה הזאת. זה   מר אליה וינטר:

 -רק

 -אחרי מות ה גב' ברוריה אליעז:

 רק אחרי מיתה. מר אליה וינטר:

לוי: יותר? מר עפר   ומה קורה אם מישהו רוכש חלקה נוספת לבת זוג, ובת הזוג לא גרה ביישוב 

 אם הוא רכש, אז לא משנה. מר יוסי ניסן:

 ברגע שהוא רכש, הוא רכש. מר שמואל לביא:

גם מסבא וסבתא שלי,   גב' עדי זנד: תקווה, סבתא שלי מעולם לא שסבא שלי נפטר קנו בפתח כאני מכירה 

 -גרה בפתח תקווה, וכשהיא נפטרה

 -לא, אם דואגים לקנות את זה, אז אין גב' ברוריה אליעז:

 נקברה בפתח תקווה. אבל אני, אני חושבת שבואו נבדוק מה היה לנו עד עכשיו, שלנו. גב' עדי זנד:

לוי:  יוסי ציין, הרגע. מר עפר 

 .כרגע הוא אמר גב' ברוריה אליעז:
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קובעים את התעריף שלנו, בסדר? למי שנקבר, רוצה להיקבר   ואנחנזה תעריף לא שלנו. היום    מר יוסי ניסן:

 מחוץ ליישוב ביישוב.

 -ואנחנו, ואתם לא חושבים שצריך לעשות איזשהו, הבחנה בין מישהו שיש לו קרבת משפחה גב' עדי זנד:

 זה לא יקרה, זה לא קורה. מר יוסי ניסן:

 -רק כאלה שיש לו קשר משפחתי גב' רונית דמרי עייאש:

 אין, מי, מי בא להיקבר בלהבים, לא קרה. מר יוסי ניסן:

 סיכוי נו עדי, זו סבירות אחד למיליון.הבן שלו פה, אין  גב' רונית דמרי עייאש:

 מי יבוא לו פתאום להיקבר. גב' ברוריה אליעז:

 כן. מה הסיכויים. יש קשר כלשהו. גב' רונית דמרי עייאש:

 אבל זה לא קורה. מר יוסי ניסן:

 אבל זה משהו אחר. גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה לא רק בגלל ה גב' עדי זנד:

 -אלל הלא דתיים. זה סיפור אחר. זה קדישבג גב' רונית דמרי עייאש:

 , מי בעד? מי בעד?20חברים אנחנו קובעים את זה על  מר יוסי ניסן:

 .20אני לא יודעת להגיד  גב' רונית דמרי עייאש:

 .20זאת אומרת, בטח חשבתם למה  גב' ברוריה אליעז:

 קודם כל זה בין התעריפים הנמוכים שקיימים בשוק, בהתאם לרשויות. 20 מר יוסי ניסן:

 -15אמרת כרגע  גב' רונית דמרי עייאש:

 .80עד  15-מ מר יוסי ניסן:

 ובעומר לא לוקחים בכלל. גב' רונית דמרי עייאש:

 ו.לא, שם המדיניות של ראש הרשות לא לקבור בכלל מחוץ ליישוב. זו המדיניות של מר יוסי ניסן:
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 רגע, מותר לנו גם את זה? גב' רונית דמרי עייאש:

 מותר לנו, כן. מר יוסי ניסן:

 -אז, אפשר להביא גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  אחוז.  10אז המגבלה זה עד  מר עפר 

 אחוז מהקברים. 10כן, עד   מר יוסי ניסן:

אמיתי למה, אולי לא נפתח א  גב' רונית דמרי עייאש: עולה לך כל כך  אפשר לעשות פה דיון  אם זה  ת זה, 

 -יקר, תראה לנו כמה עלות לקבר בסך הכל

 יית הקברים.כראלף שקל ב 150אז אני אומר לכם שהשקענו עד היום, משהו כמו  מר יוסי ניסן:

משהו,   גב' רונית דמרי עייאש: לקבר,  וככה  מביא אותך לככה  כשאתה מחלק את זה למספר הקברים זה 

קצת על  -איזה עבודה 

 -זה, אני אומר לכם שבסופו וסי ניסן:מר י

 ככה? 20למה להגיד  גב' רונית דמרי עייאש:

יוסי ניסן: לכסות את   מר  מכסה את העלויות. זה בא  שערכנו זה  שערכנו, בחישוב  בחישוב  בסופו של דבר 

 העלויות, אין פה רווח.

 -אין בעיה, תראה לנו. מה הבעיה לעשות נייר עבודה גב' רונית דמרי עייאש:

אין שום בעיה. מר יוסי ניסן:  נעשה לך נייר עבודה, 

 .נדון בזה שבוע הבא גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, מי בעד? מר יוסי ניסן:

 -איך אני אצביע בעד אם גב' רונית דמרי עייאש:

 אז תצביעי נגד, אין בעיה. מי בעד? ברוריה? מר יוסי ניסן:

 .20אם בדקתם, אני רוצה להאמין שזה באמת עולה  גב' ברוריה אליעז:

 הם לא בדקו, הוא לא יודע. גב' רונית דמרי עייאש:
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 -ם, ואם בכפוף לזה שזה נבדקתאם בדק גב' ברוריה אליעז:

 מאה אחוז. מר יוסי ניסן:

 , אני מסכימה שלא נהיה במינוס.20-וזה סביב ה גב' ברוריה אליעז:

 הוא לא בדק. גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  -זה ברף הנמוך מר עפר 

 זה ברף הנמוך, כן. מר יוסי ניסן:

 הוא אמר שהוא יעשה, הוא לא יודע. גב' רונית דמרי עייאש:

 זה ברף הנמוך. מר יוסי ניסן:

 -הוא אמר שהוא גב' ברוריה אליעז:

 אמרתי שעשיתי ובסוף זה מכסה את העלויות, זה הכל. מר יוסי ניסן:

 -הוא אמר שהוא יביא גב' ברוריה אליעז:

 אני אביא את החישוב הזה, אין שום בעיה. מר יוסי ניסן:

 אלף בגירעון. כך שמעתי. 15-שהם למעלה מ יעז:גב' ברוריה אל

 טוב, אוקיי. מר יוסי ניסן:

 אם זה נבדק, וזאת הבדיקה אז כן, אני לא רוצה שהיישוב יהיה במינוס בגלל זה. גב' ברוריה אליעז:

 זה נכון. אתם מה? מר יוסי ניסן:

 -אולי נחליט שאנחנו לא רוצים בכלל להביא גב' רונית דמרי עייאש:

 אז תביאי את זה לישיבת מועצה לדיון, ונדון בזה. סי ניסן:מר יו

 אחוז שלך. 10-אבל אתה מעביר את זה עכשיו עם ה גב' רונית דמרי עייאש:

 אז תביאי תיקון בישיבה הבאה, מה את רוצה, תביאי תיקון. מר יוסי ניסן:

 למה להחליט? גב' רונית דמרי עייאש:
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אני חותך. בסדר? אז אתם נגד? מר יוסי ניסן:  כי זה הסדר, נו, זה הסדר. אני לא מושך דברים, 

 לא, אני נמנעת. גב' רונית דמרי עייאש:

 נמנעת, בסדר. מר יוסי ניסן:

 -מידע אני נמנעת כי אין גב' רונית דמרי עייאש:

 לא.  2בעד,  3 מר יוסי ניסן:

בסך  עריף קבורה בחלקה החריגה בבית העלמין,  החלטה: מליאת המועצה מאשרת ברוב קולות את גביית ת

 .  2 -, נמנע3 -. בעד₪ ליחידה 20,000

עבודה. גב' רונית דמרי עייאש:  לא, נמנעים, כי אין מידע. לא כי חשקה נפשי, אני רוצה נייר 

עבודה. מר יוסי ניסן:  נביא לכם נייר 

 תזכור את זה. גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. מר יוסי ניסן:

 מעולה. רונית דמרי עייאש:גב'  

 אישור תב"רים  – 6סעיף  

 ₪ מהקרן לעב' פיתוח. 60,000טרקטורון לביטחון על סך   – 429. תב"ר  6.1

 ₪ מהקרן לעב' פיתוח. 60,000סרטון תדמית על סך   – 430. תב"ר  6.2

 .₪ מהקרן לעב' פיתוח 100,000תחזוקת מוסדות חינוך על סך  – 431. תב"ר  6.3

 ₪ מהקרן לעב' פיתוח. 200,000מבנה יביל שרונית על סך  – 432. תב"ר  6.4

₪ מהקרן לעב' פיתוח. סה"כ לאחר  100,000  -תוכנית אב לטריטוריה מאובטחת ב  – 374. הגדלת תב"ר  6.5

 ₪.  1,100,000ההגדלה 

 ש"ח מקרן עבודות פיתוח. 60,000טרקטורון לביטחון על סך   429"רים. תב"ר אישור תב מר יוסי ניסן:

 -אני רוצה לדעת כמה נשאר בקרן לעבודות פיתוח גב' רונית דמרי עייאש:
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 מיליון שקל. מר יוסי ניסן:

 אז בואו נפסיק לבזבז אותו על כל מיני. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, אוקיי. מר יוסי ניסן:

 סבבה? מרי עייאש:גב' רונית ד

ש"ח מהקרן לעבודות פיתוח, זה טרקטורון שבדיוק נועד,   60,000טרקטורון לביטחון על סך   מר יוסי ניסן:

מגיעה   שהמשטרה  עד  עין  איתו בקשר  אפילו להישאר  לנו כלי שיכול,  ואין  יוצא לשטח,  למצב הזה שרכב 

 ולהודיע וכולי וכולי. זה בדיוק מה שאנחנו צריכים.

ל  לחזק את הביטחון. וי:מר עפר 

לבנות לו גם כלוב 60,000לחזק את הביטחון,  מר יוסי ניסן:  -ש"ח זה לא, לא גבוה מדי. אגב צריך 

 אני יכול לומר מילה? מר דני ביטון:

 כן. מר יוסי ניסן:

הרשות, ה לפני שיקבלו החלטה, בתוך המודל הזה של, מתנדבים בתוך  'אני רוצה לומר לחבר  מר דני ביטון:

מודל אחד של, מתנדבי משמר השכונה שזה בהתהוות כרגע לא נפרט. משמר   4יש איזה   מודלים שעובדים. 

עם רכבים   וביקשנו שתושבים,  ג'יפים שפתחנו. פנינו לציבור  קלאסי, כיתת כוננות שפתחנו, ויחידת  אזרחי 

עם כלים   עם אופנועים,  ליחידה, שפתחנו כדי4על    4עם רייזרים,  יתנדבו   10-לתת מענה בשטח. באמת ב  , 

 -תושבים עם 12-ימים האחרונים, הצלחנו לאתר כ

 הייתה היענות? :רונית דמרי עייאשגב'  

 -הייתה היענות ואני באמת, להבים בשעתם היפה התושבים מר דני ביטון:

 שדיווחת עליהם? 17-אה, פלוס ה גב' ברוריה אליעז:

 אלו המתנדבים, כן. מר דני ביטון:

 ?12ועוד  17אמרת  גב' ברוריה אליעז:

 -מתנדבים הם, זה משמר אזרחי. אני מדבר על יחידת ג'יפים 17-כן. ה מר דני ביטון:

 אה יופי. גב' ברוריה אליעז:
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יחידה ייעודית שפתחנו לנושא הזה, שכל המטרה זה להפעיל אותם בשטח. אני לא רואה את    מר דני ביטון:

 -שלהםההפעלה 

 -חברה, רגע גב' ברוריה אליעז:

אני לא רואה את ההפעלה שלהם בלי שגורם מועצתי, נמצא איתם, מקרב אותם, מחזק אותם.   מר דני ביטון:

זה בהזדמנות אחרת נפרט אבל, בעזרת תושב הצלחנו לארגן  יתר המודליםלכן המודל הזה מחויב ברכישה,  

 באמת בשורה דרמתית.  וזנה.  שכוהמתנדבים למשמר  40ימים, עוד   10תוך  

 האמת היא, זה הסבר יוצא מן הכלל. גב' רונית דמרי עייאש:

 יפה מאוד. גב' ברוריה אליעז:

 -זה ממש יוצא מן הכלל. הצורך הזה גב' רונית דמרי עייאש:

 דני הייתם כבר, הייתם כבר בבית עזריאלי? גב' ברוריה אליעז:

 באיזה עניין? מר דני ביטון:

 בלגייס. אליעז: גב' ברוריה

 -הייתה לי שיחה עם דרור מר דני ביטון:

 דרור, כן. גב' ברוריה אליעז:

 אבל זה לא התקדם. מר דני ביטון:

 הם לא כל כך רוצים? גב' ברוריה אליעז:

 רונית שאלה משהו שרציתי להשיב עליו. מר דני ביטון:

 -אני רציתי גב' רונית דמרי עייאש:

 -אני קיוויתי ש גב' ברוריה אליעז:

נזכרתי. המודל של משמר אזרחי קלאסי, היא מזיקה להפעלה על ידי המשטרה, פחות צלח,  מר דני ביטון:

בגלל שהמשטרה לא נגעה באנשים, לא ממש קירבה אותם. המודל הזה, שהוא מודל מועצתי, ואני לוקח את  

לטפח א חייב  לגעת באנשים,  חייב  עליי, כי,  אותו  להפעיל  לעודד  האחריות  אותם, חייב  לשמר  ותם, חייב 

אותם ובלי להיות איתם פיזית בשטח, זה לא יצלח. זה בהיבט החברתי נקרא לזה, של שימור המתנדב. אבל 

 תנדב, באמת לקרוא לילד בשמו ולתת מענה מבצעי, חייב פה כלי שלנו.ממעבר לשימור ה
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יש לך עובד שיהיה זמין להפעלת הכלי הזה? אני איתך, רק שתי נקודות. אחת, האם   גב' רונית דמרי עייאש:

 כי הכלי זה, יהיה כלי.

על כל   מר דני ביטון: מחלקת הביטחון  הזה,  נוספים, העובד  יהיו שימושים  להגיד, לכלי הזה  יכול  אז אני 

 ענפיה ושלוחותיה עומדת מולך, זה אני, אין עובד זה אני מפעיל את הכלי הזה.

 -עכשיו בלילהלא, אבל  גב' רונית דמרי עייאש:

 -לא, אני אפעיל את הכלי הזה לפחות על בסיס מר דני ביטון:

 לא, אבל בלילה. גב' רונית דמרי עייאש:

 בלילה, ברור. כן, כן. מר דני ביטון:

 -למעשה אתה כל לילה גב' רונית דמרי עייאש:

פועלים, הם  מר דני ביטון: הזה. בגדול כשהמתנדבים  לי תכנית הפעלה לדבר  יש  לילה. עכשיו רגע,  לא כל 

אני מתכוון  אני לוקח על עצמי לעשות את זה.  פעם, פעמיים בשבוע,  על בסיס סופי שבוע,  יפעלו להערכתי 

יש פה גם עניין   עובד, מתוך חברת האבטחה, אחד, לא לעשות את זה המוני כי  בטיחותי להסמיך ולהכשיר 

 וגם עניין מקצועי.

 ברור, בגלל זה אני שואלת את זה. גב' רונית דמרי עייאש:

נוסף מתוך חברת האבטחה, רציתי להגיד עוד משהו שברח לי. זה לא הולך להיות כלי המוני,   מר דני ביטון:

ם יצטרכו  ע, שהם ג"אה, הדבר הנוסף שרציתי לומר, שיעשה גם בכלי הזה שימוש לטעמי על ידי מחלקת שפ

אני בטוח שיהיה לו גם שימוש נוסף, אבל עיקר השימוש שלו  לעבוד, הם עובדים המון בשטח, הם עובדים, 

 יהיה כמובן לכיוון הביטחון.

 -ועוד שאלה גב' רונית דמרי עייאש:

 -אולי טיפה מחשבה מאוחרת, אבל אולי אפשר גב' עדי זנד:

ואין לו אופנוע, אמרתי לו "וולקאם" ברוך הבא, כי  יש מתנדב, שביקש ממני להיות בי  מר דני ביטון: חידה, 

 יש כלים שהם דו מושביים, ויש את הכלי המועצתי אז, מכאן אנחנו נאפשר לו להשתמש בכלי המועצתי.

רציתי להעלות משהו, רעיון, רק עכשיו זה בא לי, אני מתנצלת. יכול להיות שאחד מהמלגאים,   גב' עדי זנד:

 -בית, הרי יששהוא בוגר יחידה קר

 יש, יש גם מתנדב. גב' ברוריה אליעז:
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את המלגאים, את המלגאים שיש לי, הסטתי לניהול. לקחתי את המלגאי שהוא בעצם מנווט,   מר דני ביטון:

מדבר   כל המתנדבים והוא אחראי על סידור העבודה. זה תפקיד של   עםמסדר, מתכנן את סידורי העבודה, 

קמין צמדתי אותו אגב ל,ההמתנדב,    -אני לא זוכר את השם של הבחור, 

 שרגא קמין. מר יוסי ניסן:

לו קצת תובנות, קצת זה. וקבענו פגישה  מר דני ביטון: שרגא קמין שארגן את המודל הזה באהבה, שייתן 

 -גם ביום חמישי הקרוב עם עוד תושבת, שרוצה

 -אין טוב יותר מאשר המלגאים גב' עדי זנד:

 -אפשר גב' ברוריה אליעז:

 חד משמעית, עשינו את החיבור הזה. מר דני ביטון:

 אפשר לבדוק אם הוא מסוגל הבחור, לעשות גם את זה. גב' ברוריה אליעז:

 -אם הוא ייתן לך משמרת אחת או שתיים בשבוע גב' עדי זנד:

 מסכים, מסכים. מר דני ביטון:

 אם הוא מסוגל ומתאים למה לא? גב' ברוריה אליעז:

 מסכים. ביטון:מר דני  

 אני רוצה פה בהזדמנות זו, אתנחתא, אני חייבת לדני תודה רבה, גדולה. גב' עדי זנד:

 הווו. חזון אחרית הימים. מר יוסי ניסן:

 זה ביני לבין דני. גב' עדי זנד:

 אני שכחתי, באיזה הקשר? מר דני ביטון:

וחר בלילה מכיוון צומת להבים. ורכב, עשה לפני כמה שבועות, לא, לפני כמה שבועות, באתי מא  גב' עדי זנד:

עשה "יוטרן" ממש לפניי, ונכנס  "יוטרן" מול תחנת הדלק, ממש לפניי, היה חושך, היה, והרכב היה שחור. 

לתוך היישוב. הוא היה לפניי, אני הייתי מיד אחריו, וזה במחסום הייתה מאבטחת, ודודו הגיע ישר גם, אני 

מהאוטו, אמרתי שאני מ מאוד לא יפה, הוא ירדתי  אדם, ניגשתי אליו והוא דיבר  מי זה הבן  בקשת שיראו 

אל תעשי שום דבר   לידי,  עבר  ונסע. דודו,  ופרץ את הדרך  אמר אני מנתיבי ישראל, הכביש הזה הוא שלנו. 

עם דני, אחרי יום דני התקשר אליי, אמר לי,  בו  יכעיקירה שאסור לך כאזרחית לעשות, אני מבטיח דיברתי 
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אני  אותו אותי. ודני  ודאג לטפל וגם עדכן  עם הממונה שלו  טלפון לנתיבי ישראל, דיבר  ביציאה, הוא הרים 

ואנחנו  פה,  נוסעים  שאנחנו  האלה  הכבישים  אותנו זה  מפחידים  שהכי  הדברים  אחד  כי  לך,  מודה  ממש 

 נהרגים. כאילו, באמת, אז המון תודה.

 -לגמרי, אגב מר יוסי ניסן:

את   גב' ברוריה אליעז: אני רוצה לבקש, שוב פעם לשקול, ולפנות למי שצריך, עם העניין הבא. היא הזכירה 

מתחנת הדלק. אני יודעת,  עם החזרה  יש, לנו בעיה  זימן לי שוב את הבקשה הבאה.  תחנת הדלק, עדי, וזה 

לפני שנ וגם  לפני שנה  פניות, כבר  בזמנו, היו  עכשיו,  לחזור.  נוכל  איזושהי כיכר,  שם  ונענינו אם יבנו  תיים 

בשלילה. אבל, לא ברור, אפשר לעשות את זה אם רוצים. עכשיו, כיוון שעשו עם המחלף, את כל הסיבוך הזה 

של הלולאה ואי אפשר לחזור בכלל, צריך להגיע לעזאזל שם, לרהט, ולחזור, אז זה הופך להיות בלתי נסבל, 

 -אם אתה רוצה

 תני לי רגע לענות. מר יוסי ניסן:

 -אם אתה רוצה, אני מבקשת ברוריה אליעז:גב'  

 -תני לי לענות רגע מר יוסי ניסן:

 כן, לפני שאתה עונה. גב' ברוריה אליעז:

 אני אענה לך כבר. מר יוסי ניסן:

 -כל מילהגיע ל גב' ברוריה אליעז:

 אני אענה לך. מר יוסי ניסן:

 אפשר, ולבקש שיעשו את זה. גב' ברוריה אליעז:

 ני אענה לך.א מר יוסי ניסן:

 היא באמצע משפט. גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, היא מדברת על משהו שיש לי כבר תשובה. מר יוסי ניסן:

 אז מה? היא באמצע משפט. גב' רונית דמרי עייאש:

 נו, מה התשובה? גב' ברוריה אליעז:
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ניסן: יוסי  כחודש  מר  לפני  ישראל  נתיבי  נציגי  עם  סיור,  וגם  ישיבה  גם  פה,  גם   נערכה  סיור  ערכנו  וחצי. 

בתחנת הדלק, וגם בצומת להבים. אני פניתי למנכ"ל נתיבי ישראל שיאפשר לעשות פרסה איפה שיש, סיבוב  

ציבורית, אז הם   פרטיים יוכלו   וניאותלמעשה שמאלה לבאר שבע רק לתחבורה  לשנות את זה, שגם רכבים 

 -לעשות פרסה בצומת. במקום שמאלה לבאר שבע

 בלולאה? יעז:גב' ברוריה אל

 איפה שיש לולאה יש שמאלה גם. מר יוסי ניסן:

 כן, יש שמאלה. גב' ברוריה אליעז:

 בשמאלה הזה אפשר לעשות סיבוב "יוטרן". מר יוסי ניסן:

 אה, אז נוכל לחזור. גב' ברוריה אליעז:

 -כדי לאפשר חזרה 31כן, נכון. במקביל, נערכת בדיקה, לעשות או מעגל תנועה על כביש   מר יוסי ניסן:

 יופי. גב' ברוריה אליעז:

 -דלק, לעשות צומת כזאת קטנההאו מתוך תחנת  מר יוסי ניסן:

 כן. גב' ברוריה אליעז:

 וליצור עוד נתיב חזרה שיחזיר דרך המנהרה. מר יוסי ניסן:

 אוקיי.אה,  גב' ברוריה אליעז:

 דרך המנהרה. מר יוסי ניסן:

 אז זה בבדיקה. גב' ברוריה אליעז:

 בבדיקה. מר יוסי ניסן:

 טוב, תודה. גב' ברוריה אליעז:

לוי:  -מעבר לנוחות מר עפר 

לפני שנה וחצי. גב' ברוריה אליעז:  חבל שלא אמרת לי את זה כי העליתי את זה כבר 

 אז תגידי גם ליוסי את זה. מר יוסי ניסן:
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 כן אני אגיד לו, הוא באמת שמח, הוא ישמח לשמוע. גב' ברוריה אליעז:

 -יש לי רק שאלה אם אנחנו חוזרים גב' רונית דמרי עייאש:

 -הווה סכנה בטיחותיתאגב חלק מהטיעונים היו, שזה מ מר יוסי ניסן:

 בדיוק. גב' ברוריה אליעז:

 -לאור העובדה, שגוזרים גזירה על הציבור שלא יכול לעמוד בו. כי מי שנוסע עד מר יוסי ניסן:

 עד רהט. גב' ברוריה אליעז:

 .עד רהט, זה גם פקקים מר יוסי ניסן:

לוי:  -גם תרבות של נהיגה מר עפר 

 -סיבוב ההוא זהברהט לעשות את ה גב' ברוריה אליעז:

 הסיפור של הכיכר של רהט הפך להיות, מה זה פקק, שם יש פקק. גב' עדי זנד:

 אז שולחים אותנו עוד לשם כדי לחזור. גב' ברוריה אליעז:

 -כרגע עובדים על תכנון להרחבת ה מר יוסי ניסן:

נתיבים גב' עדי זנד:  -ברגע שירחיבו 

 -לא, ייתנו נתיב אחד ימינה, ימינה בלי מר יוסי ניסן:

אז אדרבא עכשיו, אתה מקבל עוד, עוד נימוק, ששם זה כל כך בעייתי להגיע ולחזור, אז  גב' ברוריה אליעז:

 לאן שולחים אותנו.

 -יש גב' עדי זנד:

נוטים לעשות, הסכמים של, הסכמים תפע  גב' רונית דמרי עייאש: אני, אנחנו  וליים אנחנו בעניין התב"ר, 

 וליסינג וכל הדברים האלה, למה לא להכניס את זה במקום לקנות?

לוי:  יש ליסינג על טרקטורון? מר עפר 

בוודאי, מה זאת אומרת? אנחנו מעסיקים טרקטורונים, כלים שונים, למה להוציא   גב' רונית דמרי עייאש:

 -מתקנים אם יש לנו רק מיליון? בואו נעשה את זה תפעולי, והם מחליפים, 60,000
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 -ומול ספקים לאני יכול לבדוק מול משכ" מר דני ביטון:

 אתה משלם את הכלי הזה בשנתיים. מר יוסי ניסן:

 -אני לא מכיר ש מר דני ביטון:

 -אתה לא נותן לנו שום נתונים גב' רונית דמרי עייאש:

 -עובדה, היום אנחנו בליסינג, משלמים מר יוסי ניסן:

 -יה של תחזוקה ובלאי. אם אתה עושה ליסינג אז אתה לפחותבע גב' רונית דמרי עייאש:

את העלות של   מר אליה וינטר: מה שקורה היום עם הליסינג שבסדר גודל של שנתיים וחצי, כבר מחזירים 

 הרכבים.

כאלה,   60,000אבל אין לך כסף היום. נשאר לך מיליון שקל בתב"ר. מיליון שקל. כל   גב' רונית דמרי עייאש:

אבל יאללה.  ולהיכנס   4תוצאה של    וזנכון שאין לך גם כסף בשוטף,  שנים. אבל אם זה כלי שהולך, לחזור, 

 לכאלה, תשקלו אירוע אחר אתם מבינים, במקום, שווה לבדוק את זה.

 עים מיועדים.בצשיעבוד שעות נוספות, זה יהיה למ  זה גם לא כלי מר יוסי ניסן:

אז למה הוא יהיה? מה זאת אומרת? כרגע אני שאלתי את השאלה, אמרו שהכוונה   גב' רונית דמרי עייאש:

 -שקל על 60,000שלו לקנות רכב בשביל לעמוד?  

 נוכל לעשות בו שימושים נוספים מעבר לזה. מר יוסי ניסן:

 -ל עוד יותר, אם הוא מתכוון לעמודאב גב' רונית דמרי עייאש:

אבל זה לא סכום כזה, אני אגיד לך איפה כדאי. כדאי לעשות ליסינג בחברות גדולות שיש להן   מר יוסי ניסן:

 -יתרון בגודל, אנחנו מועצה קטנה, עם ליסינג אחד, שניים, שלושה, ארבעה, חמישה. זה לא

 -מה אתה אומר גב' רונית דמרי עייאש:

 זה לא כלכלי. סן:מר יוסי ני

 נכנסנו לליסינג של כל המועצות האזוריות עכשיו. גב' רונית דמרי עייאש:

 זה לא כלכלי, לא כלכלי. מר יוסי ניסן:
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המועצות    גב' רונית דמרי עייאש: נכנסנו, כולנו, כל  קודמת.  ישיבה  לפני,  למה שהגשתי  לא מקשיב  אתה 

 ביחד.

 אה, זה כן. מר יוסי ניסן:

 נו, אז תכניס עוד כלי. י עייאש:גב' רונית דמר

 -בסדר. קודם כל, אין שם מר יוסי ניסן:

 אז תכניס עוד כלי. גב' רונית דמרי עייאש:

 לדעתי אין שם טרקטורון. מר יוסי ניסן:

 אני בטוחה שיש הכל, תתאמץ תמצא. גב' רונית דמרי עייאש:

 נבדוק. מר יוסי ניסן:

 הרגע עשיתם את זה. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר. טוב, אנחנו נאשר את זה ונבדוק את זה גם. מר יוסי ניסן:

 אין בעיה. גב' רונית דמרי עייאש:

תב"ר  -החלטה  ₪ מהקרן לעב'   60,000טרקטורון לבטחון על סך    –  429מליאת המועצה מאשרת פה אחד 

 פיתוח

יוסי ניסן: תב"ר    מר  קדימה.  תדמית על    430מי בעד?  מהקרן  0,0006סרטון  פיתוח.  ש"ח  אתם   לעבודות 

איתנו על זה, אמרנו שאנחנו בעד כולם. מי בעד? את החברים שהיו פה, דיברו   זוכרים 

 שקל. 060,00לא, אבל תסבירו לי על מה הולך לצאת  גב' רונית דמרי עייאש:

 שקל. 20,000-דל של פחות מוהם אמרו בהתחלה זה יעלה על סדר ג גב' עדי זנד:

 ?60-בדיוק, איך הגענו ל רונית דמרי עייאש:גב'  

 -אני אסביר לכם. אם מר יוסי ניסן:

 -איך אתה לא שומר על הקופה? רק נכנסנו ישיבה ראשונה גב' רונית דמרי עייאש:

 שקל הם נקטו בהצעת מחיר שיש להם כבר. 60,000אני אסביר, לא נכון,   מר יוסי ניסן:
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אמרו שזה י גב' עדי זנד:  -20,000-עלה פחות מהם בישיבה 

 לא, לא, לא, לא. יש להם מכרז. מר יוסי ניסן:

 * מדברים ביחד

 היא הביאה את ההצעת מחיר? לא יצרה איתך קשר? מר יוסי ניסן:

 .60לא, סתם,  גב' רונית דמרי עייאש:

 תבדקו את מה שסיכמנו. גב' ברוריה אליעז:

 , יהיה פחות אז יהיה פחות.60בסדר, זה לא משנה, זה יהיה  מר יוסי ניסן:

 סומכת עליך. לאאין דבר כזה יהיה פחות תיקח לעשות משהו אחר, גב' רונית דמרי עייאש:

זול גב' ברוריה אליעז:  -אבל אתם חושבים, שסרטון תדמית עולה כל כך 

חיר של הסרטון תדמית, את זוכרת שדיברנו  ה, ברוריה. עולה פה דיון על המיעוד לא, רגע שני  מר יוסי ניסן:

 פה על המחיר?

 כן. שיחת טלפון:

 יש לכם הצעת מחיר על כמה? מר יוסי ניסן:

 -סרטון שיחת טלפון:

 רגע, מה זה סרטון? זה לא רק לעשות סרטון. גב' ברוריה אליעז:

 לדעתי. 10-סביב ה שיחת טלפון:

 -איפה כל , אבל זה רק סרטון10-סביב ה גב' ברוריה אליעז:

 לא, כמה עולה כל הפרויקט? מר יוסי ניסן:

 -אז להציג שצריך גב' רונית דמרי עייאש:

 .40כל הפרויקט  מר יוסי ניסן:

 לא סרטון תדמית. מה זה כולל? 2, 40אז אחד  גב' רונית דמרי עייאש:
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 מה זה כולל? גב' ברוריה אליעז:

 .סרטונים 2-כולל קידום, כולל יח"צ ו מר יוסי ניסן:

 -מעולה, אז קודם כל לא כתוב, זה לא דבר שהציעו אותו גב' רונית דמרי עייאש:

 מה זה כולל? תגיד שוב. גב' ברוריה אליעז:

 סרטון תדמית, בסדר זה שני סרטונים, קידום, עוד פעם? מר יוסי ניסן:

 רגע. גב' ברוריה אליעז:

 -שני סרטונים, אחד סרטון, יח"צ, זה אומר, במשך שלושה חודשים, וקידום שיקדם את כל שיחת טלפון:

 .60,000על  רשקל, אי שמתי את התב" 40,000בסדר, מאה אחוז. אז   מר יוסי ניסן:

 זה מעולה. 40 גב' רונית דמרי עייאש:

 זה נראה לך סביר? 40,000 מר יוסי ניסן:

 אני אנהל ככה משא ומתן. גב' רונית דמרי עייאש:

 י, מאה אחוז. תודה.יבסדר, אוק מר יוסי ניסן:

 ?40-אפשר לשנות את התב"ר בבקשה לקידום להבים ל גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. מר יוסי ניסן:

 יופי. גב' רונית דמרי עייאש:

 שקלים, בסדר. 40,000, 40-קידום להבים ב מר יוסי ניסן:

אגב זה :עדי זנדגב'   זול שאמרתי לא יכול להיות שזה  ודרך   -מעולה שזכרתי, אני זכרתי שזה היה כל כך 

 זה זול. 20,000-לא, אני, אני חשבתי ש גב' ברוריה אליעז:

תב"ר    מר יוסי ניסן: מכירות, על  430טוב, חברים,  סרטונים, בעלות   2סרטון תדמית, על שיווק, על קידום 

   שקלים, מי בעד? כולם. פה אחד. 40,000של 
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תב"ר   את  אחד  מאשרת פה  מליאת המועצה  סך    -430החלטה:  תדמית על  מהקרן    40,000סרטון  ש"ח 

 לעבודות פיתוח. 

 ש"ח מהקרן לעבודות פיתוח. 100,000תחזוקת מוסדות חינוך על סך   431תב"ר  מר יוסי ניסן:

יוסי, בחי גב' רונית דמרי עייאש:  נו ברבע שנה.את, איך נהיה עליה, אנחיאישרנו לפני חודשיים, 

 אז בואו אני אסביר לכם. מר יוסי ניסן:

 שקל, יאללה. 100,000על מה עוד  גב' רונית דמרי עייאש:

 -יש פה כרגע תכנית, יש תכנית ל מר יוסי ניסן:

 אני רוצה שזהבה תהיה ותציג את זה. גב' רונית דמרי עייאש:

מאוד מאוד  מר יוסי ניסן: תחזוקת מוסדות חינוך, זה  אוקיי. שבוע הבא, בישיבה הבאה. בקיצור,  בסדר, 

לשיפוצים שנדרשים והתאמות, אל תשכחו  "חש  300,000-לחוץ, אני אסביר לכם למה. יש, יש תכנית עכשיו ל

 -שפתחנו גנים חדשים, יש לנו הרבה

 אישרנו את זה פעם קודמת. גב' רונית דמרי עייאש:

יה, אבל תני לי לסיים. יש הרבה הרבה הרבה התאמות. מה שנשאר, במצב הכי אופטימלי,  ישנ  מר יוסי ניסן:

אליה אגב, אליה גם יודע, שקיצצנו את הנושאים רק לנושאי בטיחות.  ואני, וקיצצנו את זה מכל הכיוונים, 

 קלים בסדר?ש 100,000אנחנו מטפלים רק בנושא בטיחות, זה  

 מה כתוב פה? גב' ברוריה אליעז:

 -תכנית אב לטריטוריה מאובטחת  :דובר

 עוד מעט, עוד מעט נגיע לזה ברוריה. מר יוסי ניסן:

 י, זה החינוך.יאוק גב' ברוריה אליעז:

 -טוב, אנחנו מאשרים תחזוקת מוסדות חינוך מר יוסי ניסן:

 לא. גב' רונית דמרי עייאש:

 שקלים מהקרן לעבודות פיתוח. 100,000ך על ס מר יוסי ניסן:

 -אני רוצה לראות תכנית, אנחנו אישרנו לפני גב' רונית דמרי עייאש:
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 אין בעיה. מר יוסי ניסן:

 -אנחנו אישרנו לפני, שני גב' רונית דמרי עייאש:

 אבל יש בעיות בטיחות. מר יוסי ניסן:

 בה.מה זאת אומרת? אישרנו לפני ישי גב' רונית דמרי עייאש:

 -אני מסביר דבר בטיחות במוסדות החינוך מר יוסי ניסן:

 שקל? 100,000שקל אישרנו לפני ישיבה. למה עוד  150,000שקל,  120,000 גב' רונית דמרי עייאש:

 אישרנו לפני ישיבה? 150איזה  מר יוסי ניסן:

 -אישרנו לפני גב' רונית דמרי עייאש:

 אושר, יוסי. גב' ברוריה אליעז:

 בבקשה. ית דמרי עייאש:גב' רונ

 שקלים. 300,000-בסדר, אין בעיה. אבל בסדר, אבל עוד פעם, יש עכשיו תכנית לשיפוצים ב מר יוסי ניסן:

 מה זאת אומרת? גב' רונית דמרי עייאש:

 זה היה לעכשיו, זה תכנית של, זהבה הכינה. מר יוסי ניסן:

 למה יש פתאום שיפוצים בחודש פברואר? גב' ברוריה אליעז:

 בדיוק, תודה. גב' רונית דמרי עייאש:

זזים, מה לעשות. מר יוסי ניסן:  כי זה נושאי בטיחות. יש כל הזמן דברים 

מה   גב' רונית דמרי עייאש: לא בטיחותי? זה  ספר שהוא  לבית  לתלמידים להיכנס  סליחה  נתת לעובדים, 

 -ום ט"ו בשבטשאתה אומר עכשיו? וחיכית עד סי

 לא, אלה דברים שעלו בחודשים האחרונים. מר יוסי ניסן:

 -אין דבר כזה. אם לא בטיחותי, הוא לא צץ זה. יוסי, די למצוץ לנו כסף בשביל גב' רונית דמרי עייאש:

 הוא משיג אותה? גב' ברוריה אליעז:
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 שתגיע, למה, מה דחוף. גב' רונית דמרי עייאש:

 אני לא יודעת, לא יודעת למה היא לא הגיעה. אליעז:גב' ברוריה 

 וחצי בלילה. 9היא לא חייבת לענות בשעה   גב' רונית דמרי עייאש:

 -בסדר, השתלמות וזה, אם היא לא תענה אז מר יוסי ניסן:

 היא לא תענה אז היא לא תענה, היא צודקת. גב' רונית דמרי עייאש:

ניסן: יוסי  הדבר    מר  את  מציע  אני  בימים טוב  אותה  שנקבל  לתכנית  בכפוף  את זה  נאשר  אנחנו  הבא, 

 הקרובים, בסדר?

 שקל לפני חודש. 150,000תראה לנו מה זה, מה זה אומר, אישרנו   גב' רונית דמרי עייאש:

 מתוכם. 30,000אני יודע לאן הולכים   מר דני ביטון:

 מה זה? מר יוסי ניסן:

 אז תגיד, אז תגיד. גב' ברוריה אליעז:

בכל הגנים והמוסד החינוך ובית הספר ולזהות  ראני אסביר, מה, בגדול הייתה לנו תכנית, לעבו  ני ביטון:מר ד

בעיה בגנים   שיש  זיהינו  הלכה למעשה בשטח  ומאירועים שקרו,  אירוע  מתחקירי  אך  בטיחות.  בעיות של 

וקרה לנו שנכנסו גם שהגננות, לא רואות מי נכנס בשער, ופותחות לא בצורה מפוקחת ומבוקרת את השער,  

לרשת את המקום במצלמה, עם אינטרקום  מצב ואחרי בדיקה,  לא מורשים לגנים. החלטנו ואחרי הערכת 

במסך גדול, כי בעצם בחלל ובלהט העניינים, גננת לא מצליחה לראות מי עומד בגן, יש לה מסך כזה קטנצ'יק.  

תיעוד, שמתעד, גדול וגם  גם מצלמה, וגם מסך  תראה את המסך הגדול של    החלטנו לרכוש   50בעצם היא 

עולה   500שקל לגן, ועוד    3,000אינצ', מה קורה בשער, היא תדע לזהות אם זה הורה ולפתוח לו, ודבר כזה 

שקל, זה החלק   30,000-גנים אנחנו מגיעים כמעט, קצת פחות מ 7ומשהו שקל לדלת שנפתחת. בקיצור, כפול 

 -שלי בתוך ה

 גנים. 5איזה גנים? יש לנו  גב' רונית דמרי עייאש:

 -לא, יש את מר דני ביטון:

 השאר הם בבית ספר. גב' רונית דמרי עייאש:

 -יש לנו את טבלן, ואת חב"ד. יש לנו את הודן וחצב, ואת רימון מר דני ביטון:
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 זה אותו שער. גב' רונית דמרי עייאש:

נפרדים.  מר דני ביטון: לכל גן הם  לנו את רימון, יערה,    לא, לא אבל המסכים והמערכת  האינטרקום. ויש 

 גנים.  7הודן, חצב, נחליאלי וטבלן וחב"ד שזה 

 * מדברים ביחד

לוי:  כפוף יוסי, לפרסום תכנית. מר עפר 

 בסדר. מר יוסי ניסן:

 מה כפוף? אישרת, זהו, מבחינתו אישרת. גב' רונית דמרי עייאש:

 -כפוף מר יוסי ניסן:

 -הכסף יכול לצאת גב' רונית דמרי עייאש:

לא, הוא לא ייצא, אנחנו נחליט פה שהוא לא ייצא, עד שלא מאשרים, עד שחברי המועצה לא   מר יוסי ניסן:

לתכנית. אבל זה עוד ישיבה, ואנחנו רוצים לעשות, לטפל בזה. אני נושא בטיחות לא  מאשרים את זה בכפוף 

לב שקשורים  נושאים  רק  נקודה.  ילדים,  בטיחות  זה  בטיחות.  נושא  לא דוחה  אני  לדחות,  טיחות, רוצה 

 ברוריה.

 -שקל 30,000 גב' רונית דמרי עייאש:

לוי:  הוצאות אחרי, אחרי שאתה שולח לנו פירוט. מר עפר 

מי בעד? מר יוסי ניסן:  רק אחרי ששולחים לכם מחר פירוט, נקודה. בסדר? 

 אנחנו נקבל פירוט על כל גרוש. גב' ברוריה אליעז:

 ציאים לפני שתקבלו ותאשרו את זה גם.ברור. על כל גרוש, אנחנו לא מו מר יוסי ניסן:

לקבלת הפירוט. גב' ברוריה אליעז:  אז זהו, זה בכפוף 

 בעד, אתם מה? 3מאה אחוז. טוב, אז  מר יוסי ניסן:

 -אני רוצה פירוט קודם ואחר כך גב' רונית דמרי עייאש:

 -אז אתם נגד, נמנע מר יוסי ניסן:
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 -לא, אנחנו נמנעות גב' רונית דמרי עייאש:

 נמנעות. יוסי ניסן: מר

 -עד קבלת גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, אל תדברי בשמה. מר יוסי ניסן:

 אני, אני אמרתי. גב' רונית דמרי עייאש:

 כדי לקבל החלטה לבד. תהיא מספיק בוגר מר יוסי ניסן:

 וחצי. 17איך אתה יודע? אני בת  גב' עדי זנד:

א מר יוסי ניסן: בשמך. עדי  אני עושה ככה  אל תתני לה לדבר  עדי  אני עושה ככה,  ל תתני לה לדבר בשמך. 

 בניגוד אלייך.

קודמים.  :רונית דמרי עייאשגב'    יוסי, אוקיי, תנועות הידיים שלך היו, נושא בדיונים 

 -אני נמנעת, מכיוון שאני לא מצביעה על משהו שאני לא יודעתגב' עדי זנד: 

 -אז אני אומר, נקבל את ההחלטה מר יוסי ניסן:

 אז למה? גב' עדי זנד:

 ואז תקבלו את זה, את הפירוט המלא שקשור רק בבטיחות שמעתם? מר יוסי ניסן:

 אז תשלח לנו את הפירוט ותבקש אישור בווטסאפ. גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, לא, לא. זה למשוך זמן ואני לא מושך זמן. מר יוסי ניסן:

זנד: את מבטה,  גב' עדי  פה זהבה והרכינה  לפני שתי ישיבות, ישבה  אתה יודע מה? אני אגיד לך עוד יותר. 

 אל מול כל מיני מספרים שאתה שמת והיא לא ידעה אפילו מאיפה הם באים.

 אוי, נו. אבל זה זהבה היא הכינה את זה לא אני. את הסכום הזה זהבה הכינה. מר יוסי ניסן:

 -מה היא הכינה גב' רונית דמרי עייאש:

אני אומר שתקבלו, תקבלו את הפירוט המלא. תקבלו פירוט מלא ומדובר בבטיחות ילדים,  מר יוסי ניסן:

נו.  חברים, 
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 בווטסאפ.   נאשר. אז תשלח לנו ו40, 60-יאת. כמו עם היוסי, אל תתקוף אותנו, בחי גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, אוקיי. מר יוסי ניסן:

 מה הבעיה? גב' רונית דמרי עייאש:

דרך אגב, אם אתה מעביר לנו בווטסאפ, יוסי, אם אתה מעביר לנו בווטסאפ, וכל חברי המועצה  גב' עדי זנד:

 -מאשרים, אתה יכול להריץ את זה, אתה לא צריך שום אישור

 אבל זה צריך אישור כל חברי המועצה ואני לא רוצה שם. מר יוסי ניסן:

 למה? גב' עדי זנד:

יוסי ניסן: אני לא רוצה.   מר  הבאה,  לישיבה  את זה  נצטרך להביא  נגד, אנחנו  מישהו הצביע  אם  כי  ככה. 

פ אחד  אף  שזה הוגן מספיק. זהו.  אני חושב  להצגת תכנית,  מעבירים החלטה בכפוף  שם שקל   לא  האנחנו 

 אחד בכיס, אני מבטיח לכם, זה הכל בטיחות לילדים.

אליעז: ברוריה  ואפשר   גב'  פער  איזשהו  כאן  גם  שיש  תראה  לפרוטוקול,  זה  חוזרת,  הבדיקה  אם  ואם, 

 -להוריד

 ברור, ברור. מר יוסי ניסן:

מהתדמית, אז נוריד. גב' ברוריה אליעז:  כמו שקודם הורדנו 

 , בטח.ברור גב' רונית דמרי עייאש:

 מאה אחוז. טוב, אנחנו עוברים לסעיף הבא. מר יוסי ניסן:

ש"ח   100,000תחזוקת מוסדות חינוך, על סך    -413החלטה: מליאת המועצה מאשרת ברוב קולות את תב"ר 

 . 2 -, נמנע3 -מקרן לעבודות פיתוח. בעד

 -לא, כמו שהורדנו גב' רונית דמרי עייאש:

 שקל לטובת מה שאנחנו יודעים. 030,00יש לי הצעה.   גב' עדי זנד:

 לא, לא. זה כבר עבר, ההחלטה עברה. עברה ההחלטה. מר יוסי ניסן:

 בואו נעביר החלטה פה אחד. גב' עדי זנד:
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עברה החלטה. הצבענו כבר, אני לא חוזר אחורה. לא חוזר אחורה. די, נו, אני אומר לך תקבלי   מר יוסי ניסן:

 ינה לא אני אפילו.תכנית, אני מבטיח לך זה זהבה הכ

 שקל. 30,000אני מאשרת  גב' עדי זנד:

 .100. זהבה ביקשה מעל 100אבל זה, אני אומר לכם שזה מעל  מר יוסי ניסן:

 -בינתיים את העניין הבטיחותי של המצלמות אני מאשרת גב' ברוריה אליעז:

 נכון. גב' עדי זנד:

 -ומבקשות גב' ברוריה אליעז:

 פירוט על השאר, בסדר, תקבלו פירוט על השאר. מר יוסי ניסן:

 הלאה. גב' עדי זנד:

תב"ר   מר יוסי ניסן: תב"ר, זה  על סך   432נמנעות. תב"ר    2בעד,    3, אושר,  431חברים,  מבנה יביל שרונית 

 ש"ח מהקרן לעבודות פיתוח. 200,000

 למה? גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה מבנה מר יוסי ניסן:

 למה? למה? ייאש:גב' רונית דמרי ע

שיוצב, בנקודת הריכוז של מבנה, בסדר? איפה שמבנה יושבים בכניסה לשרונית, אתם יודעים    מר יוסי ניסן:

 -איפה מול הדיור המוגן כן? וזה מבנה שישמש גם את מבנה וגם, לבסיס מג"ב, בסיס מג"ב אמרו

 יש שם שני מבנים. גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה מר יוסי ניסן:

 דני, יש שם שני יבילים. מה איתם? רונית דמרי עייאש:גב'  

 זה שייך למבנה נו, מבנה משתמשים בהם. מר יוסי ניסן:

 -שאלתי שאלה, יש שם יבילים, שניים, לא אחד, שניים. אם זה של מבנה גב' רונית דמרי עייאש:

 מבנה צריכים עוד מבנה. מר יוסי ניסן:
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 ?200ני צריכה להוציא שישלמו, למה א גב' רונית דמרי עייאש:

 אבל זה בסיס מג"ב חברים, זה בסיס מג"ב. מר יוסי ניסן:

 למה אני צריכה לשלם? תקשיבו. גב' רונית דמרי עייאש:

 את לא רוצה בסיס מג"ב? מר יוסי ניסן:

איך אני בשבילך?    גב' רונית דמרי עייאש: את כל צה"ל בלהבים,  מבסיס, אני רוצה  יותר  אני רוצה הרבה 

. כשאתה באת להציג, להעמיד בית כנסת, עלה לנו רק בית כנסת להעמיד אותו, כלונסאות תיק תק  תקשיב

 , איך?200שקל, פתאום נהיה  370,000תש, 

 אני אסביר לך. מר יוסי ניסן:

 איך כל פעם המספרים פה, מבנה יביל באותה צורה. גב' רונית דמרי עייאש:

 אני אסביר לך. מר יוסי ניסן:

 -לכן לא סומכת על מספרים שלך, אחד, ושתיים דמרי עייאש:גב' רונית 

 לא, קודם כל זה היה, המהנדס, את זוכרת. מר יוסי ניסן:

 -זה נכון, במקרה הזה, במקרה הזה ההנדסה גב' ברוריה אליעז:

 רגע, אני באמצע משפט. גב' רונית דמרי עייאש:

 באמת ההנדסה, ההנדסה מסרה את זה. גב' ברוריה אליעז:

 -המהנדס נשאל אם הוא לקח אקסטרה, הוא אמר זה כולל גם אקסטרה והוא עשה הכל ופ' עפר לויפר

 -שקל 200,000 גב' רונית דמרי עייאש:

, הוא אמר לא, לא, לא, זה 200,000היא אמרה לו, היא אמרה לו אני מקווה שלא יהיה עוד   מר יוסי ניסן:

 . את זה היא שוכחת.170יישאר  

 אני זוכרת הכל. גב' רונית דמרי עייאש:

 -את זה מר יוסי ניסן:
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יש שם   אני זוכרת הכל, אתה מכין את הבחירות אני רואה. אבל זו לא הנקודה. דני,  גב' רונית דמרי עייאש:

עוד 100שני, זה של מבנה, שיעשו בהם שימוש, שיוסיפו עוד אחד, רוצים עוד  , תוסיפו, מבנה יש 100, רוצים 

 לה כסף, מועצת להבים לא. למה?

אני אגיד לך מה, עשיתי, עשינו סיור שטח עם המפקדים, הכוונה לפתוח שם בסיס מתנדבים  מר דני ביטון:

 -שינוי  של משמר הגבול. בסיס כזה כאן זה

 זה צה"ל, חסר כסף? גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה לא צה"ל, זה משמר הגבול מר דני ביטון:

 משמר הגבול. גב' רונית דמרי עייאש:

 -עכשיו אני אומר עוד משהו מר דני ביטון:

 -למשטרה חסר גב' רונית דמרי עייאש:

הימני מבין השניים לא מתאים, בדיוק  יש שם שני מבנים כאשר מבנה אחד לא מתאים, מבנה,   מר דני ביטון:

מתאי לא  הוא  ככה.  שעומד  לםזה  מחולק  להיות  אמור  המבנה  לשני,   2-, כי  ואחד,  תדרוך  אחת  עמדות, 

בקיצור שתי עמדות. והמבנה השמאלי הוא אולי מתאים, אבל הוא נשלל על ידי האנשים, ובקיצור הם לא 

ש מבנה, מג"ב הביע את ההסכמה שלו מיידית לאייש ממש, אני לא נכנס לזה אבל הכוונה היא באמת לרכו

עם מתנדבים  -את זה, זו בשורה דרמתית לשרונית. המשמעות היא, תנועת כוחות משטרתיים, עם רכבים, 

 למה בכיכר המרכזית? גב' רונית דמרי עייאש:

 -זה קצת לפני מימין, אבל זה מר דני ביטון:

 לא בכיכר, זה לא בכיכר. מר יוסי ניסן:

 אתה אמרת בכיכר. רונית דמרי עייאש:  גב'

 לא, זה לפני. איפה שיש מבנים של מבנה כיום. מר יוסי ניסן:

 -זה מה שאמרתי גב' רונית דמרי עייאש:

 זה באותו מתחם. מר יוסי ניסן:

 -קחו אותם ותהפכו אותם גב' רונית דמרי עייאש:

 אי אפשר. זה לא מתאים. מר יוסי ניסן:
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 -למה לא לקחת אותם :גב' רונית דמרי עייאש

 זה לא מתאים כי זה משמש את מבנה, נו, זה משמש אותם. מר יוסי ניסן:

 -מה יש, בחיים לא ראיתי שם בן אדם גב' רונית דמרי עייאש:

 הם נמצאים שם. מר דני ביטון:

 הם נמצאים כל יום כמעט. מר יוסי ניסן:

 -אני אגיד משהו שזה מר דני ביטון:

 * מדברים ביחד

 והזה נכון? 360-טוב, רגע, אני אסביר לך, שאלת לגבי ה יוסי ניסן:מר 

 ?360מה זה  גב' רונית דמרי עייאש:

 -200אמרת, פה זה  מר יוסי ניסן:

 כן, כן. הביסוס, הכלונסאות, הזה. גב' רונית דמרי עייאש:

תשתית, מהה מר יוסי ניסן:  -תחלה. ישמה שיש שם כבר תשתית קיימת, במקום, זה לא צריך להכשיר 

 ?200סליחה, מי עשה את ההערכה של  גב' רונית דמרי עייאש:

 מהנדס המועצה. המהנדס. מר יוסי ניסן:

 באמת? גב' רונית דמרי עייאש:

 כן. מר יוסי ניסן:

 אבי רותם? גב' רונית דמרי עייאש:

 אבי רותם, כן. מר יוסי ניסן:

 הוא מגיע למועצה? גב' רונית דמרי עייאש:

 מגיע, כן. ן:מר יוסי ניס

 -לי התשתיותבעם התשתיות, אז זה רק   370אבל זה הגיוני, כי אם ההוא רצה   גב' ברוריה אליעז:
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 וזה ג מבנה אחר, הבית כנסת זה מבנה אחר, מבנה יותר גדול. מר יוסי ניסן:

 , בהתחלה, רק, בלי, הוא לא חישב תשתיות.160כי ההוא רצה   גב' ברוריה אליעז:

 ב אני אגיד לכם יותר מזה.אג מר יוסי ניסן:

 זה נשמע הגיוני. גב' ברוריה אליעז:

 -גם אני, אני, אני אגיד לכם מר יוסי ניסן:

 .90לא, אני פשוט עושה,   גב' ברוריה אליעז:

יעלה  מר יוסי ניסן: מבנה משומש, וזה  להיות מצב שאפילו נרכוש  יותר מזה. יכול  אני אגיד לכם  ברוריה, 

 הרבה פחות.

 ניסינו את זה, זה לא עולה פחות. דמרי עייאש:גב' רונית 

 יש כיוון. מר יוסי ניסן:

ורצית, יש  גב' רונית דמרי עייאש: נו, אתה לא זוכר שנתנו לך בחינם,  גם בפעם הקודמת שנתנו לך בחינם, 

 לי עוד הצעה. מה עם, מה עם המבנה של המשטרה שגם הוא עומד ריק ומסתכלים עליו והוא מסתכל עלינו?

מבנה במבנה, במרכז המסחרי.  דני ביטון:מר   עשינו סיור שטח, בחרנו  את מתפרצת לדלת פתוחה, בחרנו, 

להציב  בחרנו מבנה, של השיטור הקהילתי, המבנה הזה הוא מאויש, הוא לא מתאים מבחינת ביטחון שדה, 

ובקיצור, מבחינת המיגו ן הפיזי שלו, לא שם, הוא לא מתאים, המבנה, יש חוקים למבנה, הוא עם זכוכיות, 

 -מתאים. מה עוד, שהשוטר הקהילתי, נסענו גם עם התחנה, זה הבסיס שלו, הוא עובד, הוא נכנס חדש, לא

 לא, דני, יש דבר דרמתי אחר. הם צריכים נשקייה, ושם יש, מבנה שממוגן. מר יוסי ניסן:

 -מיגונית שאמורה לתת מענה במתקפת טילים, היא תשמש מר דני ביטון:

 אבל ההפך, מבנה יתנו לנו להשתמש במבנה המוגן שלהם. מר יוסי ניסן:

אותם. מר דני ביטון:  אני אגיד משהו שעפר הרגע ציין אותו. אנחנו חיזרנו אחרי מג"ב, ושכנענו 

 -יש לנו מכתב כתוב שמג"ב גב' רונית דמרי עייאש:

 אני כל יום איתם. ן:מר דני ביטו
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את בסיס   גב' רונית דמרי עייאש: לפתוח  אנחנו שמחים  מועצת להבים,  שלום  לא, לא. שמועצת להבים, 

 -מג"ב אצלכם בשכונה

אמר לנו תשמעו אני מוכן להיענות  מר דני ביטון: אירחנו את מפקד מג"ב דרום במקום, מפקד מג"ב דרום 

 -את זה מהרלחיזורים שלכם, תדעו לכם, שאם לא תעשו 

 הם מצאו כבר מפקד בסיס. מר יוסי ניסן:

יעשו את זה. שתיים, הוא   מר דני ביטון: מחזרים כמו עומר ומיתר, הם מיד  יש לי  לא תעשו את זה מהר, 

 גייס למשימה, אדם.

 -אבל אני שואלת גב' רונית דמרי עייאש:

 -לא, זאת כנראה גם גב' ברוריה אליעז:

 ת היא, המבנה, יכול להיות שהוא יישאר ריק?השאלה המרכזי גב' עדי זנד:

 -זהו, האם יש מכתב שלום גב' רונית דמרי עייאש:

אני מבין. זאת אומרת שאם את אומרת, אני יכול לעשות איתם סוג של תיאום ציפיות, תנו  מר דני ביטון:

 -לנו איזושהי אסמכתא

 בדיוק. גב' רונית דמרי עייאש:

 בידיים ריקות, אני מבין. ראישאתהליך של רכש, שאני לא שאם אני הולך ל מר דני ביטון:

 אין בעיה. מר יוסי ניסן:

 -נשקיע, נעשה, תביאו אסמכתא גב' רונית דמרי עייאש:

 אנחנו נשמח שיהיה בסיס מג"ב בתוך להבים. גב' עדי זנד:

ן ריקים, לא כל חד וחלק. יש לנו מספיק, מבנים, כאלה שעומדים, שלושת רבעי זמ גב' רונית דמרי עייאש:

 הזמן אבל שלושת רבעי, בוא ננצל את הדברים האלה.

 אבל יש לנו בעיה מאוד גדולה של מבנים ביישוב, ככה ששום מבנה פה לא יישאר ריק. מר יוסי ניסן:

ויש  גב' רונית דמרי עייאש: מיני, זה.  יש לו עוד כל  לא, אין לנו כל כך בעיה, כי אחד החברים שלנו במבנה 

 -יני מאחורה, מהצד, מאחורה של מבנה לא, לא אפשרי, איפה שעשינועוד כל מ
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 בחנו אותו, הייתי עם האנשים של מג"ב שם. מר דני ביטון:

 מה יש מאחורה של מבנה? גב' ברוריה אליעז:

ולא, אם הבסיס הפעלהיש משמעות לנראות, של הבסיס    מר דני ביטון: , אם הבסיס הפעלה במקום צדדי 

 -יהפעלה במקום צדד

 לא רק צדדי, אנחנו רוצים שיבואו כמה שיותר מרחק בתוך היישוב. מר יוסי ניסן:

 זה אתה צודק. גב' רונית דמרי עייאש:

 אין איום, אין איום. גב' עדי זנד:

עושה  מר דני ביטון: שתהיה תנועה של כלי רכב, זה  אני מבחינתי בחרתי את הנקודה הכי רחוקה ביישוב, 

 , זה סוג של נקודת משטרה.24/7את האפקט. ואנחנו מדברים על בסיס הפעלה, שיעבוד  

 לא, לא, אתה צודק. גב' רונית דמרי עייאש:

 -רק דבר אחד, בבקשה שנקבל מהם איזשהו גב' עדי זנד:

 סגור, יהיה מכתב. מר יוסי ניסן:

 מותנה, באכלוס של מג"ב. גב' ברוריה אליעז:

 שהם אומרים, אנחנו אצלכם. גב' רונית דמרי עייאש:

 בהבטחתם. בהבטחה, מג"ב. שהוא מאכלס את זה. גב' ברוריה אליעז:

אמרה. גב' רונית דמרי עייאש:  בדיוק, זה כמו שברוריה 

תגידי את זה עוד פעם. גב' עדי זנד:  ברוריה, 

 מותנה, בהבטחת מג"ב, מכתב שהם מאכלסים את המבנה. גב' ברוריה אליעז:

לוי:  שהם מגיעים אלינו. מר עפר 

 מאה אחוז. מר יוסי ניסן:

 -שהם מאכלסים את המבנה הזה גב' עדי זנד:
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 כן, הזה, שנרכש. גב' ברוריה אליעז:

 ף למכתב., מבנה יביל אושר פה אחד בכפו432טוב, חברים, התב"ר   מר יוסי ניסן:

ש"ח מקרן    200,000מבנה יביל שרונית, על סך   -432תב"ר החלטה: מליאת המועצה מאשרת פה אחד את 

  .על התחייבות לאכלוס לעבודות פיתוח, בכפוף לקבלת מכתב אישור ממג"ב

לי רק הערה, רק הערה אחת לעניין קידום להבים, שאהבנו וזה, רק למען הסר ספק,    גב' רונית דמרי עייאש:

 אסור לראש המועצה להשתתף ולקחת חלק בסרטי תדמית של היישוב. זהו.

 מי קבע את זה? מר יוסי ניסן:

 אני. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר. מר יוסי ניסן:

 שנת בחירות. מר שמואל לביא:

 שנת בחירות, זהו. גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, לא, זה חצי שנה לפני הבחירות. מר יוסי ניסן:

 -אם ראש לא, לא, לא. רק מתוקף השיח הזה גב' רונית דמרי עייאש:

 תהיה חוות דעת משפטית, תודה שהזהרת אותי אבל. מר יוסי ניסן:

 ברור. אני דואגת רק לך יוסי, עוזרת לך. גב' רונית דמרי עייאש:

 נשמה. מר יוסי ניסן:

 -בלאק אתה מופיע בסרטים. יאללה, קדימה. יועץ משפטי, יש לך  אני עוזרת לך. דיר  עייאש:גב' רונית דמרי 

 -374הגדלת תב"ר,  מר יוסי ניסן:

 נושא. יהעליתשנייה רגע,  גב' רונית דמרי עייאש:

 בסדר, עברנו את זה כבר, עברנו. מר יוסי ניסן:

 לא, לא עברנו. גב' רונית דמרי עייאש:
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 ק, ייבדק משפטית.ייבד מר יוסי ניסן:

 -הנה יש פה גב' רונית דמרי עייאש:

 ייבדק משפטית. מר יוסי ניסן:

 אני חברת מועצה, ואני פונה ליועץ משפטי, אפשר בבקשה את תגובתך? גב' רונית דמרי עייאש:

כן, אם תרצו אני אעביר לכם חוות דעת בשמחה בכתב בנושא הזה. באופן עקרוני אני אומר   מר אשר אדרי:

ועדות   שזה ראש  יושב  של  החלטות  במסגרות  וגם  לממשלה,  משפטי  יועץ  בהנחיית  גם  שהוסדר,  נושא 

הבחירות המרכזית. באופן עקרוני אין מניעה, גם בשנת בחירות, אין שום מניעה מהשתתפות של, ראש רשות, 

איסור קטגורי, יש הנחיית יועץ משפטי שקובעת קריטריונים, אין    .נבחרי ציבור, במסגרת, במסגרת סרטונים

שראש הרשות לא יהיה, לא יהיה קיים גם בסרטונים, ראש הרשות יכול להשתתף בעצמו, בסרטונים. אבל, 

ועדות  ראש  יושב  של  פסיקה יפה,  יש  משפטי רלוונטית,  יועץ  על זה הנחיית  יש  מותנה בקריטריונים,  זה 

 הבחירות המרכזית. ואני אעביר לכם בכתב בשמחה, הנחייה מפורטת.

 תודה רבה, יופי. ' רונית דמרי עייאש:גב

שקלים   100,000-ובטחת באמ אב לטריטוריה, תכנית  65סעיף   374מצוין, תודה. הגדלת תב"ר   מר יוסי ניסן:

 ליון מאה. דני?ימהקרן לעבודות פיתוח, סך הכל אחר הגדלה, מ

-את המיליון, לא ראינו את ה דני לא ראינו, דני סליחה לפני שאתה עונה, לא ראינו גב' רונית דמרי עייאש:

את ה50 לא ראינו, 100-, לא ראינו  עוד בשיטת הסלמי, הגדלה.  , לא ראינו כלום ואתה רק מבקש כל פעם 

את התמונה, אנחנו   כל  bits and piecesלאן, לא ראינו כלום, את התכנית, את התמונה הגדולה. לא ראינו 

 -היום

לוי:  -צריך לעשות סיור יוסי ב מר עפר 

 -אני מסכים עם מה שרונית אומרת ואני אציג דני ביטון: מר

 תודה, דני. גב' רונית דמרי עייאש:

מה עשינו עם כל הכסף. אני אומר בהוגנות מר דני ביטון:  -לאן הולך כל דבר, 

 אולי אפשר לעשות לנו באמת סבב. גב' ברוריה אליעז:

 מספיק, אי אפשר ככה. גב' רונית דמרי עייאש:

 לעשות לנו אולי סבב, סבב לחברי המועצה. גב' ברוריה אליעז:
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דני ביטון: הלך   מר  לאן  מה,  ברורה,  מצב די  לתת תמונת  שלושה שקפים  גם באמצעות שניים,  יכול  אני 

 התב"ר הזה ומה עשינו איתו.

 לא שבוע הבא, חודש הבא. מר יוסי ניסן:

 ?100ליון, אכפת לו עוד  יהבא. יש לו מחודש  גב' רונית דמרי עייאש:

 ליון האלה הסתיימו, בגלל זה אנחנו מגדילים את זה.יאגב המ מר יוסי ניסן:

 זה כמעט כמו הנינג'ה. גב' עדי זנד:

 שקל? דני? 100,000-דני, אתה יכול לפרט על מה ה מר יוסי ניסן:

 סליחה, אשר, איפה אתה גר? גב' רונית דמרי עייאש:

 אשדוד.  מר אשר אדרי:

 ברור, מה. מר יוסי ניסן:

 הגשם הזה נרגע לפחות. גב' רונית דמרי עייאש:

 *היועמ"ש יצא מאולם הישיבות

 לא, אבל הגשם פה רגוע עכשיו. גב' ברוריה אליעז:

 תודה רבה, שבת שלום. גב' רונית דמרי עייאש:

 שקל. 100,000-ה מר יוסי ניסן:

 -הוא אומר שהוא מסכים איתי. אומר לך גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, אין בעיה. נאשר את זה בכפוף לתכנית. מר יוסי ניסן:

לוי:  רגע, השערים. מר עפר 

 השערים שעכשיו הסברנו לכם, מה לא? השערים, ברוריה. מר יוסי ניסן:

 ממש לא. גב' רונית דמרי עייאש:

 ם?איזה שערי גב' ברוריה אליעז:
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 השערים שאנחנו הולכים לשדרג את הכניסות, שזה יהיה משהו קבוע. מר יוסי ניסן:

 כמה זה עולה? יש דו"ח על זה? תבואו מסודר. גב' רונית דמרי עייאש:

 ומשהו. 40שקל.  50,000-השערים עולים כ מר דני ביטון:

 -ליון, למהיאבל יש לך מ גב' עדי זנד:

 ליון? איפה הוא?ילאן הלך המ גב' רונית דמרי עייאש:

 אני יכול לפרט. מר דני ביטון:

 * מדברים ביחד

 בגלל שהן רוצות שלא יהיה. מר יוסי ניסן:

זנדגב'   לך    :עדי  אני שואלת שאלה. למחר בבוקר חסר  מ  20,000רגע, דני,  לך  יש  ליון ישקל? מה חסר לך? 

 שקל בתב"ר הזה.

 ליון שקל.ינגמר, נגמר המ מר יוסי ניסן:

 -הצעות מחיר, עם בקשה לרכש, של 3מונח אצל הגזבר  מר דני ביטון:

 שיכולות למנוע את האירוע הבא, שיכול להיות בעוד שבוע. :פרופ' עפר לוי

 שקל, שצריך מחר לממש, אם אין לי אותם אני לא אממש אותם. 50,000-זה בערך כ מר דני ביטון:

 -בסדר, אנחנו מבקשים לזה הבא, שתסבירו את זה גב' עדי זנד:

 -שקלים? לטובת השערים וה 100,000-, ההגדלה של ה100,000-נביא, מי בעד ה מר יוסי ניסן:

 -כמה זה צריך לעלות לך גב' ברוריה אליעז:

 פעולה מידית לשערים אני בעד. לוי:  מר עפר

עולים ב מר דני ביטון: אחזקה שוטפות, כל פעולה שאנחנו   50,000-שערים  שקל, מעבר לשערים יש עבודות 

משתמשים  אנחנו  כסף,  עולה  דבר  כל  רכב,  גנבי  פרצה של  סגירת  כסף. כל  עולה  על הסוללה, היא  עושים 

לפיתוח הזה וזה עולה כסף.  בכלים כבדים, 

 תקשיבו מה הוא אמר. לא, אבל הוא נימק חבר'ה, הוא נימק. ברוריה אליעז:  גב'
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ביקשנו יפה, בצורה מסודרת, אי אפשר בשיטת סלמי להגדיל את זה, אמרנו, רוצים  גב' רונית דמרי עייאש:

 לבחור להתעלם, סבבה.

את נגד לעשות את זה מידי את הכניסות בשערים? מר יוסי ניסן:  בסדר, יש דברים, 

 -אני רוצה ב' רונית דמרי עייאש:ג

עכשיו. מר יוסי ניסן:  רק על זה אני מדבר 

 -לא יודעת, לא יכול להגיד גב' רונית דמרי עייאש:

 -חברות מועצה 2, 50אישרו   3. טוב.  50, דני. דני, אנחנו מאשרים 50בסדר. בוא נאשר  מר יוסי ניסן:

 .50-אתה אמרת שאתה זקוק עכשיו ל גב' ברוריה אליעז:

 מחר. מר דני ביטון:

 .50-מחר, אז בשביל זה אנחנו מאשרים את ה גב' ברוריה אליעז:

 , אליה.50מאשרים  מר יוסי ניסן:

 מה? מר אליה וינטר:

 , בכפוף לתכנית נוספת שנביא בישיבה הבאה.50מאשרים  יוסי ניסן: מר

תכנית    -374את הגדלת תב"ר    קולות    2קולות  ובהימנעות    3ברוב של  החלטה: מליאת המועצה מאשרת  

 ש"ח. בכפוף לתכנית נוספת שתוצג בישיבה הבאה.  50,000-אב לטריטוריה מאובטחת ב

את זה ממש מחר. כי הוא אומר שהוא גב' ברוריה אליעז:  צריך 

 עלה., תודה. הישיבה נניאוקי מר יוסי ניסן:

 הישיבה ננעלה.

 

_____(-)______ 

 מר יוסף ניסן

 ראש המועצה

_____(-)______ 

 גב' עדנה זטלאוי

 מזכירת המועצה
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 ריכוז החלטות:

 הצבעה תיאור החלטה #

1 

 מליאת המועצה מאשרת פה אחד את הארכת השירות לזהבה הראל עד 

 – ליום 31/1/2024) .בהסתמך עפ"י הנחיות חוזר מנכ"ל משרד הפנים 20.1

  (הנחיות המנהל לשלטון מקומי לתקופת הבחירות

 

 אושר פה אחד

 אושר פה אחד .עפ"י הרשימהמליאת המועצה מאשרת פה אחד את המלצת מלגאים,  2

3 
בחלקה  קבורה  תעריף  גביית  את  קולות  ברוב  מאשרת  המועצה  מליאת 

 ₪ ליחידה. 20,000, בסך החריגה בבית העלמין
 אושר ברוב קולות

4 
תב"ר   אחד  מאשרת פה  לבטחון  –  429מליאת המועצה  סך   טרקטורון  על 

 ₪ מהקרן לעבודות פיתוח. 60,000
 אושר פה אחד

5 
תב"ר   את  אחד  פה  מאשרת  סך   -430מליאת המועצה  על  תדמית  סרטון 

 .ש"ח מהקרן לעבודות פיתוח 40,000
 אושר פה אחד

6 
תב"ר   את  קולות  ברוב  מאשרת  המועצה  מוסדות   -413מליאת  תחזוקת 

 . ש"ח מקרן לעבודות פיתוח 100,000חינוך, על סך  
 אושר ברוב קולות

7 

מבנה יביל שרונית, על סך  -432מליאת המועצה מאשרת פה אחד את תב"ר 

על   ש"ח מקרן לעבודות פיתוח, בכפוף לקבלת מכתב אישור ממג"ב  200,000

 התחייבות לאכלוס.

 אושר פה אחד

8 

מאשרת   קולות  מליאת המועצה  תב"ר    ברוב  אב   -374את הגדלת  תכנית 

ש"ח. בכפוף לתכנית נוספת שתוצג בישיבה    50,000-לטריטוריה מאובטחת ב

 הבאה.

 ברוב קולותאושר 

 

 


